
Od Andrinje do Andrinje
Godišnjak općine Punat

2016 / 2017





Od Andrinje do Andrinje 2016/2017    3

društva što smo ostvarili najviše koliko 
smo mogli kroz općinski proračun.
Naši kapitalni projekti, škola s dvoranom 
te POS stanovi, s novim privatnim 
investicijama na toj lokaciji, promijenili su 
vizuru središnjeg dijela naselja Punat.
Kada ćete listati ovaj Godišnjak, bit će 
završena i posljednja dionica puntarske 
šetnice do plaže Punta debij, gotov novi jog 
te započeti radovi na završetku kanalizacije za 
cijelo naselje Punat. Kao i prethodnih godina, 
i u Staroj Baški se radilo, a povećana je i 
društvena aktivnost Mjesnog odbora i samih 
mještana kroz inicijative i organizaciju raznih 
događanja i programa. Zbog specifičnosti 
terena naglasak radova u Staroj Baški je na 
uređenju pristupa plažama kao i na izgradnji 
potpornih zidova na samim plažama. 

Možda bismo mogli i više, međutim ograničeni 
smo financijama. Općina Punat spada u 
najvišu kategoriju razvijenosti, te smo zbog 
te činjenice mnogo puta uskraćeni kod 
javljanja na razne natječaje koje raspisuju 
ministarstva. Usporedbe radi, općina Punat 
i grad Zagreb su izjednačeni u razvijenosti! 
Prema novom Zakonu o financiranju jedinica 
lokalne samouprave izgubit ćemo još jedan 
dio sredstava koje smo do sada koristili 
za kapitalne investicije. Smatram, premda 
će to zvučati malo grubo, da naš razvoj 

ne smije stagnirati na uštrb nerazvijenih 
područja. O takvim područjima treba brinuti 
država iz nekih drugih sredstava. Naravno, 
nije baš sve palo na naša leđa, moram 
spomenuti Primorsko-goransku županiju 
koja nas prati u svim velikim projektima.

Problemi se javljaju i kod neusklađenosti 
katastarskog i zemljišno-knjižnog stanja, 
kao i sporosti rješavanja predmeta iz 
nadležnosti institucija koje su zadužene 
za rješavanje istih. Istaknuo sam ovu 
problematiku jer nam je ona jako bitna zbog 
nerazvrstanih cesta tj. za ceste unutar oba 
naselja, te razvoj u svakom smislu te riječi.

Od problema ne treba bježati, probleme 
moramo rješavati. Oni nam mogu i 
moraju biti poticaj da budemo još 
aktivniji, agilniji i propulzivniji.

Problemi su nam šansa da 
damo najbolje od sebe!
Koristim ovu priliku da vam svima zaželim 
Sretan Božić i ostvarenja svega što si 
najviše želite u novoj 2018. godini!

Vaš načelnik
Marinko Žic

Poštovane mještanke i mještani 
Punta i Stare Baške,

evo nas već u petoj godini mog načelničkog 
mandata, a pred vama je četvrto izdanje 
općinskog glasila “Od Andrinje do Andrinje” 
u kojem vas podsjećamo na ono što smo 
u prošlom razdoblju odradili i informiramo 
što planiramo u idućoj, 2018. godini.

U svibnju ste mi većinom svojih glasova 
povjerili upravljanje općinom za još jedan 
četverogodišnji mandat i na tome vam 
zahvaljujem. Veliko je to priznanje, ali i 
odgovornost, ispuniti vaša očekivanja. 
Naravno da je nemoguće udovoljiti svim 
našim pojedinačnim željama i potrebama, 
ali fokusirajmo se na najvažnije- na 
dobrobit naše male zajednice, na standard 
svih naših stanovnika, projekte od vitalne 
važnosti za našu, i budućnost naše djece.

Neki projekti ne idu dinamikom koju smo 
planirali i željeli, ali sve što smo zacrtali je 
pokrenuto i ide prema željenom cilju.

Od prvog dana moje političke karijere 
prioriteti su uvijek isti: stalno podizanje 
standarda za kvalitetan život naše zajednice, 
uz brigu o najranjivijim skupinama 

Riječ 
načelnika
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Kao i prošlih godina, svoj su doprinos 
proslavi Andrinje- Dana općine Punat, 
dali DV Lastavica, Osnovna škola 
Punat kao i mnogobrojne udruge.

Tako su mališani DV Lastavica, sa svojim 
odgajateljicama, otvorili vrata svog vrtića 
svim mještanima i pokazali im što sve znaju, 
uče i rade. Bilo je tu plesa, pjesme i veselja. 
Učenici viših razreda osnovnih škola s otoka 
Krka održali su svoj malonogometni turnir na 
kojem je sudjelovalo čak 8 ekipa iz triju krčkih 
škola, a pobijedili su krčki nogometaši ispred 
domaćina, dok su treći bili učenici iz OŠ 
Omišalj. Najboljim igračem turnira proglašen 
je Diego Žic, učenik 7. razreda iz Punta.

U punoj Galeriji Toš je 30. studenog održana 
projekcija dokumentarnog filma “Kino 
otok” autora Ivana Ramljaka. Uz umjetničku 
komponentu i autorovo viđenje uloge kina 
u životima mještana otočkih mjesta, bila je 
to prilika za prisjećanje na staro puntarsko 
kino koje dijeli sudbinu većine kina, od 
kojih su neka zastupljena u ovom filmu.

Na Svečanoj sjednici Općinskog vijeća 
Općine Punat održanoj u petak, 2. 
prosinca u Narodnom domu, dominirao 
je optimizam, a mještanima se prvi 

ANDRINJA 
2016. Dan 
Općine i 
Župe Punat
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obratio dr. Goran Gržančić, predsjednik 
OV, koji je podnio izvještaj o radu 
Vijeća i podijelio javna priznanja.

Načelnik Marinko Žic je u 
svom govoru naglasio: 
“Kraj godine je vrijeme svođenja računa i 
planova za iduću godinu, a nama je važan 
jer se moramo zapitati gdje smo, što smo 
očekivali, obećali, a što pokrenuli i izvršili 
u tom razdoblju. Razmišljajući o tome 
što danas reći, na svojoj 4. načelničkoj 
svečanosti obilježavanja Dana općine, 
koja je i svojevrsna retrospektiva mandata, 

moram naglasiti osnovnu polugu razvoja u 
našoj općini - njezine ljude. Bez zajedničkog 
djelovanja službenika i zaposlenika općine 
uključujući sva povezana društva, općinskih 
vijećnika i nas dužnosnika, i vas mještana, 
zbog kojih smo tu, rezultata ne bi bilo.

Prošle smo godine na svečanoj sjednici 
pratili izlaganje projekta rekonstrukcije 
naše školske zgrade s izgradnjom dvorane, 
a ove godine možemo reći da radovi idu 
po planu i da će naša djeca useliti u novu 

zgradu, po sadržajima i po standardu 
primjerenu današnjem vremenu. Da 
bismo prevalili taj put izrečen u jednoj 
rečenici- trebalo je ishoditi sve potrebne 
papire, dozvole, suglasnosti, izabrati 
najpovoljnijeg izvođača i započeti radove. 
Zvuči jednostavno, ali u praksi ti procesi 
traju i više od godinu dana, a nama je 
trebalo samo 6 mjeseci, uz svesrdnu pomoć 
i podršku županijskih i državnih institucija 
kao i djelovanje naše općinske uprave.
Zahvaljujem svima na želji, 
upornosti i uloženom trudu!

Ove 2016. godine odradili smo projekte 
u vrijednosti 7,5 mil kuna - gdje posebno 
mogu izdvojiti proširenje groblja u Puntu, 
uređenje šetnice do plaže Punta de bij, 
uređenje ulica 17. travnja i Kljepine. 

U protekle dvije godine Općina je sa 
svoje strane odradila sve što je u njezinoj 
nadležnosti kako bi omogućila projekte 
gospodarstva, a udruživanjem sredstava 
s Primorsko-goranskom županijom, 
Županijskom upravom za ceste, Županijskom 

lučkom upravom Krk i Agencijom za pravni 
promet i posredovanje nekretninama 
započeti su - ili uskoro kreću - projekti 
na kojim radimo od početka mandata.”

Uz velik odaziv mještana, o dobroj atmosferi 
i zajedništvu i izvan granica općine, najbolje 
govori dolazak svih čelnika krčkih JLS, a 
domaćini su posebno ponosni na odaziv 
vodećih ljudi pobratimljenih općina: našeg 
Tovarnika, slovenskog Kostela i talijanske 
Forcole kao i na dolazak župana PGŽ Zlatka 
Komadine koji je u Puntu rado viđen, ali ne 
samo kao gost već kao partner u gotovo 
svim projektima, a najveći je trenutno 
projekt škole i dvorane. Obraćajući se 
svojim domaćinima i uzvanicima, župan je 
ponovio da su vrata Županije uvijek otvorena 
za sve razvojne projekte i programe, o 
čemu najbolje svjedoče odlična suradnja 
općinskih službi sa županijskim odjelima.
U dobrom raspoloženju uz nastup KUD-a 
Punat, dodijeljena su javna priznanja 
zaslužnim pojedincima i udrugama, a 
nagrađeni su i najbolji literarni radovi na 
čakavštini te najbolji učenici u sve četiri 
godine srednjoškolskog obrazovanja.

OVE 2016. GODINE ODRADILI SMO 
PROJEKTE U VRIJEDNOSTI 7,5 MIL. KUNA 
- GDJE POSEBNO MOGU IZDVOJITI 
PROŠIRENJE GROBLJA U PUNTU, UREĐENJE 
ŠETNICE DO PLAŽE PUNTA DE BIJ, 
UREĐENJE ULICA 17. TRAVNJA I KLJEPINE.
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Antonela i Lucija Derenčinović, Lucija 
Seršić i Josipa Dubravica autorice 
su nagrađenih literarnih radova na 
čakavštini, dok su najbolje učenice kroz 
srednjoškolsko obrazovanje Anamarija 
Brusić, Marijana Marjanović i Ivona Žorić.

Dobitnici nagrada Općine Punat su:
Emil Karabaić / Za 100 
dobrovoljnih davanja krvi
Dr. Rado Žic / Za izniman doprinos 
očuvanju kulturne baštine
SRD „ARBUN“ / Za 60-godišnje 
kontinuirano uspješno djelovanje

Zahvalnice su primili
Bogumil Črnuta –za 40 godina aktivnog 
članstva u Sportskom ribolovnom 
društvu „Arbun“ i Klara Kajba Šimunić 
– za plodni spisateljski rad i poticaj 
u budućem kreativnom radu

Program je završio druženjem uz domjenak, 
a prisutnima je podijeljen Godišnjak 
Općine Punat “Od Andrinje do Andrinje”.

60 godina djelovanja ŠRD Arbun svečano 
je obilježeno Skupštinom na kojoj su 

dodijeljene nagrade i plakete zaslužnim 
članovima i pobjednicima turnira u 
udičarenju s obale na kojem je sudjelovalo 
6 mladih članova Društva: Roko Jerković; 
Matko Mraović, Antonio Batinić, Matija 
Kuljanić, Kristian Žic i Melis Muminović. 

Svi su ulovili po jednu validnu ribu, samo 
različite težine, pa su prema tome i osvojili 
kup! Po običaju, program Andrinje je 
završen u nedjelju, 4. prosinca druženjem 
okupljenih mještana uz frigane ribice. 
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Badnjak va 
Puntu 2016.

Božićna događanja u Puntu započela su 
zatvaranjem Dječjeg zimskog grada 24. 
prosinca i završila Božićnim koncertom 
koji je održan 29. prosinca 2016.
Tradicionalno, Dječji zimski grad završio je na 
Badnjak, ranojutarnjim potezanjem komoštra i 
sajmom rukotvorina “Žvelte rožice”, a program 
“Badnjak va Puntu” svojim su nastupom 
nastavili mladi članovi KUD-a Punat. 

U prvom dijelu programa dodijeljene su 
nagrade i priznanja najuspješnijim sportašima 
otoka Krka, juniorima Gloriji Olić i Franu 
Bonifačiću te senioru Denisu Župancu, a 
po ugodnom sunčanom vremenu uspješno 
je “odrađena” mala božićna biciklijada te 
zajednička marenda uz frigane ribice i frite.

Nakon potapanja jelke pod morem, 
uslijedio je glazbeni doživljaj i ugođaj u 
iščekivanju Božića za koji se pobrinula 
Radojka Šverko uz pratnju Vladimira Babina, 
a za zagrijavanje je bilo vatre u bačvama i 
kuhanog vina. Uslijedila je zdravica načelnika 
Marinka Žica uz čašu pjenušca, a na veselje 
mnogobrojne djece, ali i odraslih, program 
je završio puštanjem balona dobrih želja.

Kako svaku lokalnu zajednicu čine njeni 
ljudi, a u malim sredinama, kao što je to 

općina Punat, ljudi su organizirani kroz 
udruge i institucije, red je pohvaliti sve one 
koji su sudjelovali u organizaciji programa: 
Puntarske užance, KUD Punat, PŠ Punat, 
Društvo mladih Fenix, Klub podvodnih 
aktivnosti, DVD Punat i Udruga umirovljenika 
čiji su članovi tradicionalno obišli i darivali 
mještane Punta i Stare Baške koji su 
napunili 80 godina i starije od 80 godina. 
U društvu načelnika Općine Marinka Žica 
obišli su i mještane koji su u domovima 
za stare i nemoćne u Korniću i Krku.

Božićni program završio je 29. prosinca 
koncertom “Božićne note dobrote” održanom 
u crkvi sv. Trojice, uz prekrasne glasove 

članica ženske klape Luka iz Rijeke te Zbora 
srednje škole “Hrvatski kralj Zvonimir” Krk.

Ove su godine mladi Punta i Stare Baške 
imali i svoj organizirani doček Nove 
godine u Narodnom domu gdje su se 
zabavljali uz brojne DJ-eve i domaću 
hranu, a za organizaciju je zaslužna 
najmlađa puntarska udruga- udruga za 
mlade Fenix koja se primila posla- kako 
mladima pružiti više zabave i druženja, 
pogotovo u ovim zimskim mjesecima.
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Aktivnosti 
načelnika 
i općinske 
uprave

NOĆ MUZEJA 2017. 
Noć muzeja, koja je tradicionalno obilježena 
u Galeriji Toš, obogatila je sve prisutne 
novim saznanjima i vještinama, ovaj puta u 
izradi karnevalskih, venecijanskih maski i to 
zahvaljujući suradnji sa Zajednicom Talijana 
iz Krka, sekcija “Milo Seršić”. I Memorijalni 
centar NOR-a otvorio je prigodno svoja vrata 
za posjetitelje koji su mogli razgledati bogat 
postav slika, karata i literature vezane za 
događanja prije i tijekom 2. svjetskog rata.

PRORAČUN 
U MALOM
Općina Punat je ove godine pripremila 
Proračun u malom za 2017. godinu, 
svojevrsni vodič kroz Proračun za mještane, 
s ciljem kako bismo im približili stanje 
općinskih financija i što bolje upoznali s 
najvažnijim dokumentom koji je potreban 
za funkcioniranje jedne općine.

Cilj je bio na jednostavan i slikovit način 
prikazati najvažnije planirane godišnje 
prihode i primitke, te sve rashode i 
izdatke Općine. U kratkim crtama 
prikazani su planove i aktivnosti u vezi 
korištenja općinskog, tj. novca mještana 
u 2017. godini. Vodič je dostupan na 
općinskim web stranicama, a tiskano je 
izdanje dostavljeno svim mještanima u 
poštanske sandučiće. U planu je i izrada 
ovog korisnog vodiča i za 2018. godinu.
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VALENTINOVO 
U PUNTU
14. veljače 2017. održan je koncert Tedija 
Spalata u organizaciji Općine i TZO Punat.
Povod je bilo Valentinovo, a cilj ugodno 
provedena večer puna pozitivnih emocija 
uz provjerenog trubadura, autora i 
izvođača prvenstveno ljubavnih pjesama. 

TRIBINA ZA 
MJEŠTANE
10. ožujka održana je redovna godišnja tribina 
za mještane gdje su općinski predstavnici 
informirali okupljene o planovima, tijeku 
radova i rokovima, uz puno pitanja. Direktor 
KD Ponikve Frane Mrakovčić održao je 
izuzetno korisno izlaganje o projektima 
Ponikve na području otoka i posebno 
Punta i Stare Baške, te odgovarao na brojna 
pojedinačna pitanja vezana za vodoopskrbu, 
kanalizaciju i oborinske vode te odvajanju 
otpada i nastavku projekta prikupljanja 
otpada s kućnog praga “od vrata do vrata”. 

POSJET OPĆINI 
COMUNE DI 
FORCOLA
Kao i sve godine, općinski su predstavnici 
posjetili bratimljenu talijansku općinu 
Comune di Forcola gdje su 17. i 18. 
ožujka 2017. sudjelovali u svečanostima 
povodom obilježavanja Dana općine i 
zaštitnika Forcole sv. Josipa. Domaćini 
su već tradicionalno, uz protokolarna 
događanja, pripremili i bogat program 
boravka s upoznavanjem njihovih kulturnih, 
turističkih, ali i gospodarskih vrijednosti.

SASTANAK 
OPĆINSKOG 
VODSTVA S 
MJEŠTANIMA
20. ožujka 2017. održan je sastanak 
općinskog vodstva s mještanima Punta i 
Stare Baške na temu držanja životinja (ovaca) 
u naseljenim mjestima koje ulaženjem u 
dvorišta uništavaju okućnice, maslinike i 
ostalu privatnu i javnu imovinu. Odazvalo se 
desetak mještana, među kojima su bili i ovčari 
koji nisu odgovorni za štete jer ovce drže po 
propisanom općinskom komunalnom redu.

Dogovoreno je da će Općina poduzeti prvi 
korak, ovčarima je već poslan dopis opomene 
sukladno Odluci o komunalnom redu, budući 
da se radi o postupanju protivno odredbama 
Odluke koja propisuje odgovornost 
vlasnika za držanje i brigu o životinjama.

U slučaju da neki od neodgovornih vlasnika 
ovaca ne postupi po Odluci vezano za 
držanje životinja u naseljenom mjestu, slijedi 
skupljanje i smještanje ovaca na općinsko 
zemljište gdje će ih vlasnik moći preuzeti 
u određenom roku. Prilikom preuzimanja 
i dokazivanja vlasništva, vlasnik postaje 
poznat te će mu biti uručeno rješenje od 
strane komunalnog redara. Ovce koje 
nemaju markicu ili ih nitko ne preuzme, 
smatraju se napuštenima prema Zakonu 
o vlasništvu i drugim stvarnim pravima 
te izvršiti prodaja na javnoj dražbi.

BESPRAVNA 
GRADNJA NA 
PODRUČJU 
OPĆINE PUNAT
Na čak dvije lokacije je zatečena bespravna 
gradnja zidanih objekata, a Općina Punat je 
nakon propisane zakonske procedure oba 
gradilišta prijavila Građevinskoj inspekciji na 
daljnje postupanje što znači zabranu radova 
i uklanjanje bespravno izgrađenih objekata. 
Osim ovih velikih nelegalnih zahvata u 
prostoru, prijavljeni su i brojni manji radovi 
koji se izvode bez propisanih dozvola.

Radi se o gradnji na području izvan 
građevinskog područja budući da PPU 

Općine Punat određuje da se izvan 
građevinskog područja naselja na 
poljoprivrednim i šumskim površinama 
mogu graditi samo spremišta za alat i malu 
poljoprivrednu mehanizaciju, plastenici-
staklenici, stočarska skloništa i sl., ali uz uvjet 
da parcela bude minimalne površine 3000 m2 
i da bude udaljena minimalno od obalne linije 
1000 m što u ovom slučaju nije ispoštovano.

SVEČANO 
PREUZIMANJE 
VATROGASNOG 
VOZILA ZA 
DVD PUNAT
Načelnik Općine Punat Marinko Žic svečano 
je uručio ključeve vatrogasnog vozila 
Jasminku Mešiću, zapovjedniku DVD-a 
Krk, koji ih je proslijedio Marijanu Žicu, 
predstavniku puntarskih vatrogasaca.
Tako je i službeno preuzeto vatrogasno 
vozilo za puntarsku vatrogasnu jedinicu 
vrijedno 170.000 kuna, koje je Općina 
Punat financirala u iznosu od 105.000 
kuna. Tim je činom ulaganje Općine 
Punat u opremanje vlastite vatrogasne 
jedinice premašilo 200.000 kuna.
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ODRŽANI 
LOKALNI IZBORI
U nedjelju, 19. svibnja 2017., održani su 
lokalni izbori za načelnika i Općinsko vijeće 
Općine Punat. Svoj drugi mandat su u 1. 
krugu izbora osvojili dosadašnji načelnik 
Marinko Žic i njegov zamjenik Goran 
Bonifačić. 9. lipnja održana je konstituirajuća 
sjednica Općinskog vijeća kojeg čine: Goran 
Gržančić (predsjednik Vijeća), Maja Polonijo 
(potpredsjednica Vijeća), Ana Leleković, 
Irena Žic- Orlić, Davor Pijaca, Kristijan Žic, 
Mladen Juranić, Danijel Biljan, Anton Žic 
Klačić, Petar Žic i Hrvoje Mrakovčić.

POSJET OPĆINI 
TOVARNIK
12. i 13. lipnja svoj je Dan Općine slavila 
naša bratimljena Općina Tovarnik, a našu su 
Općinu zastupali načelnik i općinska vijećnica 
Irena Žic-Orlić. Načelnik se na svečanoj 
sjednici OV obratio prisutnima te dodijelio 
priznanja za najljepše okućnice, a u sklopu 
programa, naši su predstavnici položili vijence 
na groblja u Tovarniku i Ilači te posjetili djecu 
u područnom dječjem vrtiću Crvenkapica.

DAN BRATSKE 
OPĆINE KOSTEL
Na poziv svoje kolegice, načelnice 
Općine Kostel Lilijane Butina, načelnik 
Marinko Žic nazočio je 23. lipnja 2017. 
obilježavanju Dana Općine koji slavi 
bratimljena slovenska općina Kostel.

ZAVRŠNA PRIREDBA 
U OSNOVNOJ ŠKOLI
5. srpnja održana je završna priredba naših 
osnovnoškolaca na kojoj je, uz prigodni 
program, ispraćena iz škole nova generacija 
osmoškolaca koja kreće u srednjoškolski život.

PREDSTAVLJANJE 
KNJIGE
12. kolovoza 2017., u galeriji Toš je svoju 
novu knjigu “Tako je govorio Burbur” 
promovirao puntar Alan Žic- Teklin. Na 
zanimljivoj promociji saznali smo što 
povezuje Punat i puntarske narodne običaje 
s izumrlim vejotskim dijalektom čiji je zadnji 
govornik umro još daleke 1898. godine. 

IZLOŽBA U 
STAROJ BAŠKI
U petak, 21. srpnja, u Staroj Baški je otvorena 
izložba fotografija pod nazivom „Stara 
Baška – Mon amour“, a autor Ralph Vidale, 
je „vikendaš“ iz Stare Baške s francuskom 
adresom. Iako umirovljeni profesor 
engleskog jezika, gospodin Vidale bavi se 
fotografijom od početka 1970.-ih godina te 
mu je ovo bilo prvo predstavljanje publici 
u vidu samostalne fotografske izložbe. 

PROSLAVA DANA 
DOMOVINSKE 
ZAHVALNOSTI
I ove godine, po osmi puta, branitelji, članovi 
njihovih obitelji i hodočasnici proslavili 
su Dan pobjede i domovinske zahvalnosti 
i Dan hrvatskih branitelja, 5. kolovoza, u 
Svetištu Majke Božje Goričke u Batomlju 
kod Baške. Tradicionalno su pred središnju 
proslavu u Svetištu, predstavnici udruga 
i čelnici lokalnih samouprava u svojim 
mjestima položili cvijeće i upalili svijeće 
za sve poginule u Domovinskom ratu. 
Općinu Punat zastupao je predsjednik 
Općinskog vijeća Goran Gržančić.

RADOVI NA ŠKOLI 
I DVORANI
Kako teku radovi na izgradnji školske 
sportske dvorane i rekonstrukciji škole u 
Puntu, provjerili su 4. rujna u ime osnivača, 
Primorsko-goranske županije, župan Zlatko 
Komadina, predsjednik Županijske skupštine 
Erik Fabijanić, pročelnica UO za odgoj i 
obrazovanje Edita Stilin, u pratnji domaćina, 
općinskog načelnika Marinka Žica.
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POČETAK NOVE 
ŠKOLSKE GODINE
Puntarski su osnovnoškolci započeli novu 
školsku godinu u ponedjeljak, 18. rujna, a dobra 
je vijest da imamo, mali, ali ipak porast broja 
učenika u odnosu na prošlu školsku godinu, 
i to ukupno 8 učenika više i 4 prvašića više.
Ukupan broj učenika: 
školska godina 2016/2017 - ukupno u 
PŠ Punat - 114 učenika/prvašića 16 
školska godina 2017/2018 - ukupno PŠ 
Punat - 122 učenika/prvašića 20
Kako za našu djecu gradimo školu i dvoranu, 
veseli svaki porast broja učenika pa vjerujemo 
da će ih idućih godina biti još više!
Organiziran je i produženi boravak koji 
je Općina Punat prošle godine pokrenula 
produženi boravak i da snosi trošak plaće 
učiteljice, a roditelji plaćaju obrok/e.
Zbog pokazanog interesa za učenje 
njemačkog jezika kod djece 1.-3. razreda, 
Općina financira izvanškolsku aktivnost 
učenja jezika za sve prijavljene učenike.

PROMOCIJA OPĆINE 
PUNAT U TOVARNIKU
Na poziv Općine Tovarni, i puntarski su 
proizvođači autohtonih proizvoda sudjelovali 
na 12. Festivalu voćnih rakija, likera i pekmeza 
te 8. Međunarodnoj izložbi bundeva i tikvica 
održanom u Tovarniku 29. i 30. rujna 2017. 
Općinu Punat su zastupali Goran Gržančić, 
Maja Polonijo i Anton Žic-Klačić, a svojim su 
proizvodima i rukotvorinama našu općinu 
promovirali Božica Žic i Damjan Polonijo.

SAVJETOVANJE 
GRAĐANA O 
POTROŠAČKIM 
PRAVIMA
Općina Punat je među malobrojnim jedinicama 
lokalne samouprave koja ispunjava svoju 
zakonsku obavezu održavanja savjetovanja o 
zaštiti potrošača i njihovih prava pa je tako prvo 
savjetovanje održano 12. listopada, uz gostovanje 
Ivana Jurešića, pomoćnika direktora KD Ponikve, 
koji je odgovarao na pitanja vezana za projekt 
odvajanja otpada na otoku Krku. U studenom 
je planirano drugo tematsko savjetovanje o 
pravima vezanim za elektroničke medije.

OPĆINSKOJ UPRAVI 
OCJENA ODLIČAN ZA 
TRANSPARENTNOST 
PRORAČUNA
Po izvještaju Instituta za javne financije, 
objavljenom 4. srpnja, Općina Punat se 
našla u odabranom društvu “odlikaša” po 
transparentnosti proračuna, kao i još tri 
krčke općine i naša županija. Smatramo to 
ostvarenjem postavljenog cilja, od lanjske 
četvorke podići ocjenu na peticu. Taj 
rezultat je tim značajniji kad se pogleda da 
je prosjek ocjene u kategoriji općina 2,6. 

OTOČNA 
ROŽICA 2017.
I na ovogodišnjoj “Otočnoj rožici” jedna 
nagrada za najljepše uređenje okoliša 
došla je u Punat, a zaslužio ju je zagrebački 
puntar Gordan Helinger za najljepši 
održivi vrt. Posebnu pohvalnicu za trud i 
zalaganje dobila je Puntarka Marica Žagar. 

SOCIJALNA SKRB
Početkom 12. mjeseca 2016. isplaćene su 
Božićnice u iznosu 99.200,00 kuna za 496 
korisnika, odnosno 200,00 kuna po korisniku 
koji su stariji od 65 godina ili su mlađi, ali su u 
mirovini. Božićnice su isplaćene za korisnike s 
prebivalištem na području Punta i Stare Baške, 
te za štićenike Doma za starije i nemoćne 
osobe „Mali Kartec Krk“ i štićenike doma za 
starije i nemoćne osobe „Sunce” Kornić. 
I za 2017. godinu u proračunu je 
planirano 100.000 kn za “božićnice”.
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Rad Savjeta mladih Općine Punat u proteklih 
godinu dana započinje s organizacijom 
i pomoći u odabiru sprava za, sada već 
postavljeno, street workout vježbalište 
u sklopu parka „Pod gušternu“. 

Kao što znamo, u Puntu je u parku „Pod 
gušternu“ postavljen Street workout 
park, a na prijedlog Savjeta mladih koji 
je prepoznao vrijednost takve ponude za 
puntarski turizam, ali i novo mjesto na 
kojem će mladi, i svi ostali zainteresirani, 
moći besplatno vježbati. Street workout 
park čini niz konstrukcija i sprava koje 
omogućuju vježbanje na otvorenom.

Početkom ožujka je Ivan Orlić, kao 
predsjednik Savjeta mladih sudjelovao je 
na edukaciji „Pripremite se za javni nastup“ 
koju je organizirala udruga „Moj otok“. Na 
edukaciji je bilo riječi o načinu prezentiranja, 
javnom nastupu, izjavama pred kamerom, 
ali i tehnikama disanja te gestikulaciji.

Sredinom mjeseca svibnja Savjet 
mladih održao je i prezentaciju parka 
svim mještanima Punta uz prigodan 
domjenak i zdravu zakusku.

Vježbe su demonstrirali profesionalni 
vježbači iz street workout kluba Svetice iz 
Zagreba, a uz samu demonstraciju vježbi 
izveli su i niz akrobatskih elemenata. 

Može se zaključiti da je park bio vrlo 
posjećen u ljetnim mjesecima, što 
svjedoče mnogobrojne pohvale turista 
upućene TZ-u i velika posjećenost, čime 
je zadovoljena još jedna moderna i sve 
traženija ponuda među turistima.

Iz tog razloga u budućnosti svakako 
planiramo postaviti još sprava 
i pomagala kako bi park učinili 
dostupnijim još široj populaciji.

Sredinom kolovoza, Mario Gržančić 
i Ivan Orlić posjetili su Savjet mladih 
Grada Varaždina koji je organizirao 
okupljanje članova svih Savjeta mladih 
iz Hrvatske. Na okupljanju je glavna 
tema bila izmjena iskustava o radu 
Savjeta mladih te predstavljanje 
centra za mlade Grada Varaždina.

Savjet mladih ponovo je podršku dao i 
sve uspješnijem umjetničkom festivalu 
Velvet čiji su se glavni događaji odvijali 
na parkingu iznad plaža Punta de Bij. Na 
festivalima su sudjelovali razni glazbenici, 
predavači i zabavljači koji su zabavljali 
posjetitelje do ranojutarnjih sati. 

Ivan Orlić
predsjednik

Savjet 
mladih 
Općine 
Punat
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Gradsko društvo Crvenog križa Krk provelo 
je u proteklih godinu dana mnoštvo 
programa, predavanja, edukacija i radionica, s 
naglaskom na program pomoći i njege u kući.

Program “Pomoć u kući” je 
izvaninstitucionalni oblik pomoći, namijenjen 
odraslim i starijim osobama koje se 
nalaze u socijalno-zaštitnoj potrebi, koje 
samostalno ne mogu udovoljavati osnovnim 
životnim potrebama. Transformacija 
obitelji, izmjena uloga žene u obitelji, 
promjena radnog vremena, migracije 
mlađih naraštaja samo su neki od razloga 
zbog kojih raste broj samačkih, staračkih 
kućanstava, a članovi obitelji sve teže 
skrbe o svojim starijim članovima.
Općina Punat financira program, a s 
intenzivnim radom počinje u 3. mjesecu 
2016. Program se provodi na području Punta 
i Stare Baške, te uključuje od 15- 20 osoba 
starije životne dobi, kojima je namijenjen.

Od redovnih aktivnosti, tijekom svibnja 
smo organizirali, u suradnji s M. Gorjancem, 
tribinu “Kako reći ne” za učenike 7. i 8. 
razreda s ciljem prevencije ovisnosti i 
upoznavanja s konceptom ovisnosti kroz 
interaktivne radionice koje su usklađene i 
prilagođene uzrastu djece. Za učenike 4. 
razreda smo, u suradnji s dr. Vanjom Tomcem, 
održali radionice o štetnosti pušenja i 
alkohola, učenicima 5. razreda tema je 
bila kako se oduprijeti pritiscima vršnjaka, 
dok su o AIDS-u učili učenici 8. razreda.

U srpnju je 20 mališana u dobi 5-7 godina 
prošlo besplatnu obuku za neplivače 
koju su vodili školovani treneri profesori 
kineziologije, dok su učenici 7. i 8. razreda 
pohađali seminar spašavanja života na 
vodi i stekli diplomu “juniora spasioca”.

Ponuđeni su programi “Kodovi sigurnosti 
na vodi”, kreativne radionice za učenike 
3. i 4. razreda o prevenciji nesreća 
vezanih uz vodu, kao i tečaj sigurnosti 
na vodi koje provodimo za učenike 7. i 8. 
razreda. Planirana radionica “Trgovanje 
ljudima” upoznaje učenike 8. razreda sa 
zabrinjavajućom pojavom trgovanja ljudima.

U suradnji s Udrugom umirovljenika, a 
povodom Svjetskog dana zdravlja, održali smo 
besplatno mjerenje tlaka i šećera, a odazvalo 
se 50-ak građana. Sudeći po rezultatima 
naši građani su zdravi i u dobroj formi. 

Od ostalih programa, odradili smo 
četiri edukacije o preventivnom 
pregledu madeža te
Tribinu o darivanju krvi povodom 
Svjetskog dana zdravlja 07.04.2017. za
učenike završnih razreda te 
profesore Srednje škole. 

Tijekom 2017. godine organizirano je pet 
akcija dobrovoljnog darivanja krvi, a tu 
dragocjenu tekućinu koja spašava ljudske 
živote darovalo je 20 Puntara od toga 
najviše puta Emil Karabaić (102 puta), 
Josip Odobašić (96), Josip Blažević (60), 
Đani Karabaić (59) i Vjeran Toljanić (56). 

Akciju solidarnost na djelu proveli smo i 
u OŠ Punat, podjelom 100 bonova, a sva 
prikupljena sredstva bit će donirana obitelji 
iz Šila za potrebe liječenja trogodišnjeg 
sina oboljelog od Prader Willi sindroma. 

Tijekom studenog, organizirat ćemo edukaciju 
za učenike 1. razreda OŠ Punat na temu 
“Nesreće u domaćinstvu” kako bismo 
podigli svijest o rizičnim situacijama koje 
se nalaze u okolini naših najmlađih te 
kako iste izbjeći ili pravilno reagirati. 

Marija Jakominić 
ravnateljica

Crveni  
križ
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Gradimo 
zajedno

POS STANOVI
1. ožujka 2017. potpisan je Ugovor o 
međusobnim pravima i obvezama s 
direktorom Agencije za promet nekretninama 
čime je i službeno počela realizacija projekta 
poticajne stanogradnje koji mještani Punta i 
Stare Baške iščekuju već gotovo 5 godina. U 
ime APN-a Ugovor je potpisao direktor Goran 
Bradić, uz prisustvo voditeljice projekta od 
strane Agencije Josipe Tokić, dok su Općinu 

Punat zastupali načelnik Marinko Žic kao 
potpisnik Ugovora, zamjenik načelnika Goran 
Bonifačić i pročelnica JUO Nataša Kleković.

Ovaj više od 11,5 mil. kuna vrijedan 
projekt sastoji se od 22 stana u 10 
stambenih građevina u nizu, projektiranih 
u stilu tradicijske primorske gradnje, a 
prostornoplanski omogućava nastavak 
gradnje kada se za to ukaže potreba.

Predstavnici APN-a i banaka održali su 
5. svibnja 2017. prezentaciju stanova i 
uvjeta kreditiranja za kandidate s liste 
za stanove, a 28. studenog 2017. godine 
izvršit će se odabir stanova. Nakon toga će 
APN pripremiti Predugovore te Ugovore 
za kupnju stanova koji će se sklapati 
nakon dobivanja uporabne dozvole.

Predviđen rok završetka radova 
je svibanj 2018. godine.
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ŠKOLA I DVORANA
Projekt rekonstrukcije zgrade puntarske 
osnovne škole s izgradnjom školske-
sportske dvorane idu prema planu i zadanim 
rokovima, a rok je jasan- opremljena 
škola mora biti otvorena ulaskom naših 
učenika u novu školsku godinu 2017/18.
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PUNAT

SPOJ BICIKLISTIČKIH 
STAZA
Zajedničkim ulaganjem Općine Punat i 
Grada Krka, završen je spoj biciklističkih 
staza na Dunatu što će doprinijeti sigurnosti 
brojnih rekreativaca koji je koriste, ali i 
osoba u prometu na navedenoj dionici 
prometnice od Punta prema Krku.

UREĐENJE ULICE 
VELI DVOR
Ove su godine izvedeni radovi na 
uređenju oba kraka ulice Veli dvor u 
Puntu. Izvedeni su radovi popločavanja 
postojeće betonske podloge pločama 
od kamena „kanfanar“ debljine 4 cm, u 
ukupnoj površini gotovo 600 m2. Također 
je postavljeno opločenje revizionih 
okana od lijevano željeznih poklopaca.

PRESELJENJE JAVNOG 
SANITARNOG 
ČVORA U PUNTU
Kako bi se osigurao prostor za izgradnju 
boćališta te javni wc postavio na lokaciju 
u blizini dječjeg igrališta za potrebe 
roditelja i djece koja se tamo igraju, 
izvedeni su radovi preseljenja javnog 
wc s autobusnog stajališta u park “Pod 
gušternu”. Osim preseljenja objekta, 
izvedeni su i monterski radovi te radovi 
oblaganja postojeće konstrukcije kamenom, 

a kako bi se objekt uskladio s vijećničkom 
Odlukom o izgledu montažnih objekata. 

UREĐENJE STUBIŠTA 
I PROSTORA ARHIVE 
NARODNOG DOMA
Na hol i unutarnje stubište koje povezuje 
prizemlje i prvi kat položene su keramičke 
podne pločice te je u suterenu uređena 
prostorija za arhiv zbog nedostatka 
prostora za odlaganje arhivskog gradiva.
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UREĐENJE 
PROSTORIJA 
UDRUGA U ZGRADI 
POD TOPOL 2 
Kako bi se udrugama uredio prostor za 
rad, izvedeni su soboslikarski radovi 
i zamijenjeni sanitarni elementi. 

OPREMANJE 
UREDSKOG DIJELA 
ZGRADE STAROG 
TOŠA U PUNTU
Uređenje Starog toša u prvoj je fazi 
obuhvatilo uređenje interijera 1. kata 
Starog toša, a da bi se u nastavku interijer 
opremio kuhinjskim elementima i opremom, 
ormarima, stolovima, stolicama i rasvjetom.

IZGRADNJA NOVOG 
BOĆALIŠTA
Budući da je stari jog srušen u sklopu 
rekonstrukcije hotela Park, Općina Punat je u 
dogovoru s Boćarskim klubom Punat odabrala 
novu lokaciju, udaljenu niti 100 metara 
na jug, uz rub sadašnjeg parkirališta Pod 

gušternu. Projekt je završen postavljanjem 
zaštitne ograde, a svoje će svečano otvaranje 
imati na turniru povodom Andrinje.

ŠETALIŠTE
Na javni poziv za prijavu projekata za 
raspodjelu sredstava namijenjenih pomoći 
u održavanju pomorskog dobra PGŽ, 
prijavljena je sanacija dijela Šetališta Ivana 

Brusića i Antona Žic Ulivina na potezu 
od Košljunske ulice do Punta de bija. Radi 
se o najposjećenijim i najatraktivnijim 
šetalištima naselja Punat, a Općina Punat 
proteklih je godina sanirala i uredila 
većinu šetališta (dužine 850 m). 
Primorsko goranska županija odobrila 
je 80.000,00 kn za provedbu projekta 
sanacije ovog zadnjeg, 225 m dugačkog, 
neuređenog dijela Šetališta Ivana 
Brusića i Antona Žic Ulivina.
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STARA BAŠKA

IZGRADNJA DJEČJEG 
IGRALIŠTA
Dječje igralište izgrađeno je na javnoj površini 
pored Župne crkve Svih Svetih, a zbog 
relativno male površine, postavljeno je jedno 
multifunkcionalno igralo za djecu stariju od 
dvije godine, a istovremeno ga može koristiti 
desetero djece. Također, isto je prilagođeno 
za djecu s poteškoćama u razvoju.

IZGRADNJA KAMENO 
BETONSKOG 
POTPORNOG 
ZIDA NA PLAŽI
Izvedeni su radovi sanacije i proširenja 
postojećeg stubišta (iskopi, armiranje, 
betoniranje), izrađen je linijski oborinski 
kanal s cestovnom linijskom rešetkom 
te kameno betonski ogradni zid i 
postavljena metalna ograda.

IZVOĐENJE RADOVA 
NA SANACIJI RIVE 
Izvedeni su radovi sanacije postojeće 
školjere, asfaltirana je dodatna površina 
parkirališta od 103 m2 čime je dobiveno 
dodatno parkirno mjesto za invalide i 
proširen prostor za manevriranje. Također 
je izgrađena invalidska prilazna rampa 
za pristup moru koja je ograđena.

NOVA JAVNA 
RASVJETA
Nova javna rasvjeta postavljena je na potezu 
od autobusne stanice do ulaza u naselje Stara 
Baška. Ukupno je postavljeno 11 stupova 
javne rasvjete s 70 W natrijevim lampama. EU PROJEKT 

KRAS’N’KRŠ
“Kras’n’Krš” je EU projekt prekogranične 
suradnje, svojevrstan nastavak 
projekta “Oživljen kras” u sklopu kojeg 
će se urediti interpretacijski centar 
Maslinarski toš i tematski put od 
Starog toša do vidikovca Tri križi. 
Uređenje interpretacijskog centra 
obuhvatit će izvođenje građevinskih 
radova nužnih za stavljanje prostora 
u funkciju, opremanje namještajem te 
nabavku multimedijske opreme potrebne 
za inovativnu prezentaciju maslinarstva. 
Uređenje tematskog puta od Starog toša 
do vidikovca Tri križi obuhvaća nabavku i 
postavljanje multimedijalne i prezentacijske 
opreme. Projekt obuhvaća i kupnju elektro 
bicikala s postajama za punjenje.
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Projekt je odobren od strane provedbenog 
tijela 10. svibnja 2017., a 1.rujna 2017. 
je službeno započeo. U tijeku je izrada 
interpretacijske strategije i nacrta za 
muzejsku postavu, a do kraja godine nas 
očekuje raspisivanje nabave za građevinske 
radove na uređenju Starog toša.

LUKA PUNAT
U proljeće 2014. smo započeli s pripremom 
projekta temeljite rekonstrukcije i dogradnje 
luke Punat. U tome od prvog dana Općina 
Punat ima podršku Županijske lučke uprave 
Krk i Primorsko-goranske županije. Nakon 
potrebnih promjena urbanističkog plana 
napravljen je idejni projekt izgradnje koji je 
naručila Žlu Krk. S dostavljenim rješenjem 
nije bila zadovoljna ni jedna strana, niti 
naručitelj, niti općina. Prijedlog je doživio 
brojne primjedbe građana i negativne kritike 
struke. Nakon neuspjelih pokušaja popravaka 
od strane projektanta, Općina je odlučila 
uskratiti suglasnost na projekt i u dogovoru s 
Žlu Krk pokrenuti faznu izradu projekta te je 
tako započela izrada projekta za operativnu 
obalu, dio luke koji najviše nedostaje Puntu. 
Nažalost, kako to biva kod nas, postupci 
izrade dokumentacije traju predugo i bez 
obzira na sredstva koja su u 2017. g. bila 
planirana u proračunu Općine Punat, 
PGŽ-a i lučke uprave, tek u siječnju 2018. 
očekujemo potvrđenu lokacijsku dozvolu. 
Iako do sad postupak nije tekao planiranom 
dinamikom, sada smo korak do rješavanja 
dokumentacije za izgradnju operativne 
obale. Nakon dobivene lokacijske dozvole 
slijedi izrada glavnog projekta i početak 
izgradnje nakon sezone 2018. godine.
Još jednom moramo napomenuti da je 
Općina sa svoje strane napravila sve da bi 
se u čim kraćem roku osigurala potrebna 
dokumentacija za izgradnju, ali na neke 
procese jednostavno ne možemo utjecati 
te, kao i u slučaju nekih drugih kapitalnih 
projekata, moramo poštovati proceduru 
te strpljivo sačekati početak izgradnje.

IZGRADNJA SUSTAVA 
KANALIZACIJE I 
BIOPROČISTAČA
Pravi primjer projekta čiji je početak izvedbe 
čekao provođenje vrlo jasne procedure 
propisane EU regulativom je više godina 
najavljivan dovršetak kanalizacijske mreže 
u Puntu. Početkom listopada Ponikva je 
potpisala ugovor s izvođačima radova 
kojim će do proljeća 2020. godine biti 
dovršen sustav kanalizacije u Puntu. Da 
podsjetimo: projekt koji je za naselje Punat 
vrijedan gotovo 50 milijuna kuna s više 
od 70% financira EU, dok Općina plaća 
samo 8% od vrijednosti investicije koja 
se izvodi u Puntu, ili 4 milijuna kuna.
Tijekom 2018. i 2019. godine pozivamo 
mještane na puno strpljenja, jer se kroz 
naše ulice mora iskopati oko 6,5 km nove 
kanalizacijske mreže, rekonstruirati 1 
km postojećih kanalizacijskih instalacija 
i obnoviti 4 km vodovodne mreže.
Po dovršetku izgradnje dobit ćemo bitno 
poboljšani sustav odvodnje koji će pozitivno 
utjecati na ekosustav Puntarske drage 
i podignuti komunalni standard naših 
mještana i gostiju na najvišu razinu.

KRUŽNI TOK
Još jedan projekt koji najavljujemo nekoliko 
godina bliži se realizaciji. Nakon projektiranja 
koje je dovršeno u 2016. godini, očekivali 
smo da će se tijekom 2017. godine izvršiti 
izgradnja kružnog toka i pješačkog uređenja 
dijela Starobašćanske ulice, nužnog za 
sigurno odvijanje prometa vozila i kretanje 
pješaka u tom dijelu Punta. Sredstva koja 
su Županjska uprava za ceste i Općina 
predvidjeli u svojim proračunima morala 
su biti prebačena u narednu godinu, jer 
još traje postupak izvlaštenja zemljišta 
neophodnog za rekonstrukciju raskršća.
Dio vlasnika parcela uz županijsku cestu 

nije htio uz naknadu prepustiti manji broj 
kvadrata za proširenje ceste i izgradnju 
nogostupa, koji i njima samima omogućava 
siguran prilaz kućama, pa se morao otvoriti 
postupak njihovog izvlaštenja. Time se proces 
izgradnje produžio za više od godinu dana. 
Vjerujemo da će nadležni organi odraditi 
svoje, te da ćemo u 2018. godini dobiti 
kružni tok i bitno popraviti prometovanje 
županijskom cestom koja prolazi kroz 
Punat. Hoće li to biti prije turističke 
sezone, što bi svi jako željeli, ili nakon nje, 
nažalost ne ovisi o Općini ili investitoru, 
nego o efikasnosti rada državne uprave.

CENTRALNI TRG
Idejnim projektom Centralnog trga u Puntu 
izrađenom koncem 2015. godine definirane 
su zone, ujedno i faze projekta po prostornim 
cjelinama pa tako imamo cjelinu A koju čini 
prostor središnji dio centralnog trga, park, 
plato ispred banke, terase između pošte i 
banke te terase od pošte do ulice Klančić.
2016. godine realizirana je prostorna 
cjelina B- uređenje ulice Kljepina dok 
cjelinu C čini uređenje prostora na Punćale 
i poteza od pošte do “Kostarike”.

U 2017. godini izrađen je glavni projekt 
uređenja Centralnog trga - prostora budućeg 
glavnog trga i parka. S obzirom na opsežnost 
investicije koja prema procjeni projektanta 
iznosi 2.625.000,00 kn, u 2018. godini planira 
se urediti park unutar Centralnog trga.
U parku se planira uvođenje staze u smjeru 
sjever – jug kao nastavka središnje staze u 
Parku s anđelom. Ova parkovna šetnica ima 
svoj nastavak i u parku ispred Kostarike. 
Spomen obilježja dobivaju naglašeniji tretman 
formiranjem platoa koji ujedno između njih 
uspostavlja određeni međuodnos. Jarboli za 
zastave bit će premješteni na primjereniju 
poziciju, a prostor obuhvata namijenjen je 
pješacima, od prometnice odijeljen barijerama 
od kamenih, odnosno čeličnih stupića.
Oborinske vode prikupljaju se većim 
dijelom kontinuiranom linijskom 
slivničkom rešetkom te manjim dijelom 
se odvode na kolnu površinu. 
Rasvjeta je predviđena niskim parkovnim 
svjetiljkama dok se spomenici osvjetljuju 
reflektorima. Kod izbora rasvjetnih 
tijela vodilo se računa o usklađenosti 
s postojećim rasvjetnim tijelima na 
kontaktnim uređenim površinama.
Od urbane opreme predviđene su 
klupe, solarna pametna klupa, posude 
za otpatke i držači za bicikle. 
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Investicije 
privatnog 
sektora 
u 2017.

Godina koja uskoro završava bila je sigurno 
investicijski najsnažnija od vremena 
nastanka naselja Punat do danas. Osim 
vrlo vrijednih ulaganja u komunalnu i 
društvenu infrastrukturu, ni privatni 
sektor nije bio ništa manje aktivan. 

Nakon dugo godina iščekivanja obnovljen je 
Hotel Park koji podizanjem kvalitete ponude 
otvara novu stranicu puntarskog turizma. 
Najava je to, nadamo se, investicijskog 
ciklusa koji će Hotele Punat postaviti na 
poziciju tvrtke koja ima ponudu u skladu 
sa zahtjevima današnjeg turističkog tržišta. 
Obnova hotela omogućila je kvalitetnije 
korištenje kapaciteta, a orijentacija na 
family ponudu podiže i destinaciju na višu 
razinu kad govorimo o tom segmentu 
tržišta, gdje je Punat već pozicioniran 

kroz privatni smještaj i kampove.
Nova značajna ulaganja i proširenje 
ponude u okviru Hotela Kanajt sigurno 
će utjecati na produženje sezone, a 
i dodatnom poboljšavanju kvalitete 
usluge za goste Marine Punat.
Posebno nas veseli da smo ove godine 
dobili natrag dio kapaciteta koji godinama 
nije u funkciji turističkog prometa, pa je 
od depandanse Kvarner nastao novi objekt 
visoke kategorije Vila Ponte, a staro PTT 
odmaralište postalo je Hostel Kantun.
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Put u razvoju turizma koji definira naša 
strategija razvoja najbolje se očituje 
u investiciji u novi objekt Villa Maris. 
Način je to kvalitetnog i održivog 
povećanja kapaciteta te podizanja razine 
usluga, gdje obitelji žive od turizma, a 
iznajmljivanje apartmana im ne služi 
samo za popravljanje kućnog budžeta.
Većina ugostitelja ulagala je u svoje objekte, 
popravlja se izgled i standard terasa, a na 
okućnicama obiteljskih kuća niču novi bazeni 
koji podižu kvalitetu privatnog smještaja.

Možemo sa zadovoljstvom utvrditi kako je 
između dvije Andrinje puntarski turizam 
zakoračio značajan korak naprijed. Novi 
su kapaciteti otvarani tek u sezoni pa 
u narednoj godini očekujemo znatne 
pomake u brojčanim pokazateljima - broju 
turista i ostvarenim prihodima od njih.

Više od 30 godina je prošlo kad je u 
Puntu realizirana zadnja veća investicija 
u trgovačkom sektoru, pa je izgradnja 
suvremenog centra donijela novu dimenziju 
trgovačke ponude u našem mjestu. Trgovina 
Krk je ulaganjem od 15 milijuna kuna u 
izgradnju novog objekta, uz općinska 
ulaganja u komunalnu infrastrukturu, 
dvoranu i školu te novo stambeno naselje 
definirala novi izgled ovog dijela Punta. Veliko 
parkiralište, dodatni sadržaji, prostorno i 
vizualno kompletirana ponuda izmijenili 
su dosadašnje trgovačke standarde u 
Puntu. Nadamo se da će to u budućnosti 
slijediti neki novi investitori te dodatno 
podignuti kvalitetu trgovačke ponude.
Ukupna gospodarska aktivnost znatno je 
oživjela u odnosu na prethodne godine, 
uređivanje kuća i ulaganja javnog i privatnog 
sektora zaposlili su lokalne građevinske i 
obrtničke kapacitete, pa su često i neka 
manja općinska ulaganja u komunalno 
uređenje morala čekati raspoložive izvođače.

I na kraju, možemo biti vrlo zadovoljni 
proteklom investicijskom godinom, ona 
koja slijedi neće biti toliko intenzivna s 
ulaganjima, ali će omogućiti prve “berbe” 
kao rezultat ovogodišnjeg rada.
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MARINA GRUPA 
PUNAT
Radi što boljeg nadzora vrijedne 
imovine, postavljene su dodatne 
video kamere te dodatno poboljšana 
aplikacija za upravljanje marinom. 
Brodogradilište Punat obnovilo je u 
potpunosti veliku halu za popravak brodova 
visine 12 metara, u koju ulazi travel lift 
nosivosti do 100 tona. Zamijenjene su 
stare pokrovne ploče, krov i limarija, 
postavljenja nova prozorska okna, a zidovi 
su dobili novi sloj žbuke. Cijela hala dobila 
je osvježeni vanjski izgled u novoj boji.
Nabavljena je i nova teleskopska 
platforma za rad na visini, tako da 
sada postoje dvije - do 21 m i 25 m.

Tijekom 2017. stigao je niz nagrada i 
priznanja, redom: zlatno sidro za najbolju 
marinu na hrvatskoj obali Jadrana; srebro u 
kategoriji velikih marina Hrvatske, nagrada 
HTZ, MINT i HGK; Five golden anchor 
marina- Pet zlatnih sidara, nagrada koju 
dodjeljuje The Yacht Harbour Association; 
Pet kormila ADAC-a za najvišu ocjenu 
kvalitete usluga u nautici kao i uvrštenje 
u top 10 destinacija za nautičare u Europi 
po izboru nautičkog portala Cruising Sea.
Ove smo godine dobili i dijamantnu 
plaketu za 20 godina neprekidne vjernosti 
međunarodnom projektu Plava zastava 
za plaže i marine u Republici Hrvatskoj. 

Marina je krajem svibnja 2017. bila domaćin 
dviju značajnih međunarodnih regata:
Croatia Cup - OPEN regate za otvaranje 
sezone u krčkom akvatoriju: Punat - 
Kormat - Galun – Punat te Alpe Adria 

Sailing Week u klasi ONE DESIGN i 
OPEN u akvatoriju Kvarnerića.
Najavljujemo i navigacijsku OPEN 
regatu Alpe Adria Challenge koja će 
se održati na relaciji Marina Frapa - 
Marina Punat od 9. - 14. 6. 2018.

Ponuda hotela Kanajt obogaćena je novim 
bazenom s grijanom morskom vodom i 
vodenim efektima, masažom, ležaljkama u 
vodi, protustrujnim plivanjem, uz prateće 
sadržaje: sunčalištem i Cocktail-barom. 
U hotelu je uređen wellness – spa koji 
sadrži jacuzzi, 4 vrste sauna (finska, bio 
aromatična sauna, infracrvena i turska 
kupelj), tuševe doživljaja, grijane klupe 
s Kneipp kupkom, unutarnje i vanjske 
ležaljke te viseće ležaljke- ljuljačke.

Marina Punat će ove godine, kao i svake do 
sada, izdvojiti značajna sredstva u održavanje 
postojeće opreme i infrastrukture kao što 
je dužobalna šetnica u sjevernom dijelu 

marine, održavanje hidrantnog sustava, 
održavanje sustava za opskrbu el. energijom, 
održavanje sustava sidrenja brodova te 
sustava zaštite okoliša, zaštite na radu 
i protupožarne zaštite, kako bi svojim 
kupcima jamčila obećanu ugovornu uslugu 
prema pravilima struke poštujući visoke 
standarde sigurnosti i zaštite, a svojim 
zaposlenicima održala sigurne uvjete rada.
 
Uz to, Marina postavlja dodatne stupove 
za pojačani video-nadzor, ulaže u uređenje 
sanitarnog čvora u suhoj marini, a u planu 
je priprema za obnovu postojećih objekata 
restorana i sanitarnog čvora u marini. 
Postavit će se nadstrešnice za parkirana 
vozila ponad platoa iznad garaža u marini. 
Nabavljena je nova pometačica za održavanje 
čistoće površina i platoa marine. Kontinuirano 
se ulaže u signalizaciju marine i poboljšanje 
WI FI sustava. Uređuje se i prostor za 
prihvat i smještaj sezonskog osoblja. 
U poslovnom planu marine predviđena 
su i sredstva za kontinuiranu edukaciju 
osoblja za poboljšanje kvalitete usluge, 
poboljšanje i razvoj prodajnih vještina 
kao i u pružanju usluga podrške kupcima. 
Redovno usavršavanje obuhvaća i 
posebne treninge za voditelje timova. 

U dijelu hotelske ponude planovi obuhvaćaju 
obnovu i uređenje dijela soba i kupaonica, 
uređenje plaže Medane, uređenje kutka za 
fitness na otvorenom i zatvaranje terase 
staklom. Brodogradilište će investirati u 
novu opremu, a većim dijelom u održavanje 
objekata, radionica, kao i infrastrukture 
neophodne za siguran i efikasan rad.

Marina Grupa Punat
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KAMP ŠKRILA
Valamar Riviera na otoku Krku ima tri 
hotela i pet kampova, u kojima može 
smjestiti više od 10 tisuća gostiju. Tu je i 
jedini Valamarov kamp od 5* koji je nakon 
četverogodišnjeg ciklusa ulaganja od 68 
milijuna kuna, prošle godine postao prvi 
kamp s pet zvjezdica u Hrvatskoj. Investicije 
u objekte na našem najpovezanijem otoku 
Valamar Riviera nastavila je i u ovoj godini 
i to na razini od oko 80 milijuna kuna. 

Svaki od pet kamping ljetovališta Valamara 
na otoku Krku u ovogodišnju je sezonu 
ušao s nizom noviteta i sadržaja za svoje 
goste. Ovu je turističku sezonu kamp Škrila 
3* dočekao s 11 novih mobilnih kućica 
povećavši tako njihov dosadašnji broj na 33, 
kao i ukupne kapacitete kampa. Prosječne 
veličine 24 m2 i smještene samo 70 m od 
glavne plaže, svaka mobilna kućica ima klima 
uređaj, dvije dvokrevetne sobe, prostran 
dnevni boravak i prostrani trijem idealan 
za uživanje u spektakularnom zalasku 
sunca i pogledu na kvarnerske otoke. Osim 

novih mobilnih kućica goste je ove sezone 
dočekalo i novo uređenje hortikulture u 
kampu i njegovoj okolici – uređen je prirodni 
krajolik u kampu, terasa Beach Bara Škrila 
te prilaz glavnoj plaži i Beach Baru.

I u idućim godinama nastavit će se s 
ulaganjem i uređivanjem kampa Škrila 
kako bi gostima bio osiguran što ugodniji 
boravak i odmor na otoku Krku.

Valamar Riviera d.d.
odnosi s javnošću
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TRGOVINA KRK
Početkom godine preuzeli smo od 
firme Kvarner Punat Trgovine d.o.o. 
prodavaonice na području Općine 
Punat te one sada posluju pod novim 
vodstvom Trgovina Krk d.d.

Nakon odrađene turističke sezone sve 
prodavaonice u naselju Punat nastavljaju 
s radom kao i ranije i ne planira se 
zatvaranje, moguće je da će poneka 
prodavaonica raditi s nešto kraćim radnim 
vremenom tijekom zimskih mjeseci, što 
se odnosi na prodavaonicu Buka.
Na žalost, prisiljeni smo zatvoriti prodavaonicu 
u Staroj Baški jer nemamo uvjete za kvalitetno 
održavanje poslovanja na toj lokaciji.
Također smatramo bitnim istaknuti da 
smo od Kvarner Punat trgovine d.o.o. 
preuzeli sve radnike te pritom sačuvali sva 
radna mjesta. Zaposlenicima je omogućen 
rad u novom okruženju, čime su pred 
njih stavljani novi poslovni izazovi.

Osim prodavaonica preuzeta je i Uljara 
u Puntu koja nastavlja s radom prerade 
maslina, kako ove godine, tako i u 
budućnosti. Uskoro planiramo novitete 
u vidu rebrandinga maslinovog ulja kako 
bismo ostali konkurentni na tržištu.
Iznimno nam je drago što smo proizvodnju 
maslinovog ulja uključili u poslovanje 
naše tvrtke te smo izrazito zadovoljni 
što možemo biti dio te priče.

Početkom turističke sezone otvorili smo 
novi, moderan supermarket kakav smatramo 
da je nedostajao mjestu, kako domaćem 
stanovništvu tako i turistima i posjetiteljima 
Punta, a u što smo se definitivno uvjerili 
kroz ovih nekoliko mjeseci poslovanja.
U sklopu supermarketa nalazi se 
caffe bar te turistička agencija koja 
uskoro otvara svoja vrata.
Za otvorenje supermarketa, Puntarima i 

njihovim gostima poklonili smo koncert klape 
Intrade koji je bio jako dobro posjećen.

Tendencija nam je i dalje osluškivati potrebe 
naših kupaca i težiti što boljoj komunikaciji s 
njima, pratiti njihove potrebe te se nadamo i 
daljnjoj suradnji na obostrano zadovoljstvo.

Dubravko Fanuko
direktor
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Dječji vrtić 
Lastavica

Dragi čitatelji Godišnjaka, obogatili smo 
život našim najmlađima i ovog perioda od 
Andrinje do Andrinje. Svjesni smo ljepote 
našeg mjesta, prirode, kulturnih i svih ostalih 
vrijednosti pa smo i dalje nastojali njegovati 
sve što nas okružuje: od domaćih plesova, 
dijalektalnog govora, projekata s ribicama 
i elektroničkim otpadom, čuvanja okoliša 
i prirode; sve to je dio našeg prelijepog 
okruženja koje volimo i kojem se približavamo 
s čuđenjem, onim pravim dječjim.

Činjenica je da svaka ustanova ima svoju 
kulturu i razvija njezine dimenzije, no jednako 
je tako činjenica da se dimenzije kulture jedne 
zemlje odražavaju u kulturi ustanove. Baština 
neke zemlje nije djetetu dostupna (kao ni 
hrana, voda) ako nema posrednika, odrasle 
osobe. Tako mi možemo odlučiti hoćemo 
li i kada ćemo djetetu približiti baštinu, 
djedovinu. Ako nemamo prepoznatljivost 
nečega u zemlji, ljudi se okreću prema 
van, prema drugim zemljama. Mislim da mi 
imamo, samo je pitanje koliko smo svjesni, 
koliko njegujemo i volimo ono što smo 
baštinili i što živimo. Smatram da samo ljubav 
prema sebi i svome može rađati i ljubav i 
poštivanje prema drugome i njegovom.

Kultura se temelji na simbolima (umjetnost, 
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novac, znakovi, plesovi, nakit) a najvažniji 
simbolički aspekt kulture je jezik. 
Komunikacija kao oblik pomaže da djeci koja 
nisu bila sudionici nekog događaja, usmenom 
predajom približimo i prenosimo kulturu 
prethodnih generacija, kulturu vlastite 
zemlje ili kulturu kao nasljeđe čovječanstva. 
Djeca najbolje svoju kulture uče prirodnim 
poučavanjem, tj. odrastajući s njom. Kultura 
se uči na razne načine i kultura je sve što nas 
čini plemenitima, kulturnima, pozitivnima, 
suosjećajnima, hrabrima, samopouzdanima; 
sve ono što nas čini velikima u činjenju malih 
koraka da razvijamo ono najbolje u svakom 
djetetu, svakom čovjeku, u nama samima.

Renata Klepac
ravnateljica

IZ SKUPINE “PČELICE”
Ova godina mozaik je bezbroj malih situacija, 
igre, pjesme, plesa, učenja i istraživanja. Bila 
su nam povjerena i djeca koja su, prema 
kronološkoj dobi predškolski obveznici, što je 
iziskivalo još više truda i angažmana. Nizom 
aktivnosti i poticaja u organiziranoj pripremi 
za školu, stvarali smo uvjete za razvijanje 
svih djetetovih sposobnosti kako za učenje, 
tako i za njegovu samostalnost u učenju. 
Trudile smo se da okruženje u kojem djeca 
borave i stječu nova znanja bude poticajno 
i djetetu zanimljivo, jer djeca uče vlastitim 
iskustvom, u suradnji s vršnjacima. Dijete 
svoje vlastite teorije o raznim aspektima koji 
ga okružuju propituje i postupno mijenja te 
nadograđuje. Novi kurikulum sugerira nam 
da planiranje učenja u predškolskoj ustanovi 
nije potrebno, a zapravo nije ni moguće. 
Ističe važnost dizajniranja okruženja koje 
pogoduje učenju kroz različite smjerove. 
Na taj se način potiče razvoj kompetencija 

koje su nužne pojedincu za snalaženje u 
svakodnevnomu životu, a prije svega u novoj 
sredini, školi. Može se zapravo zaključiti da 
smo se tijekom cijele godine igrali slovima, 
brojkama, prostornim odnosima… Pritom 
su nam partneri bili roditelji. Često smo 
ih putem prigodnih letaka informirali i 
poticali na suradnju. Angažirali smo se svi 
i u stvaranju razvojnih mapa. Svako dijete 
obuzima ponos i radost kada je pokazuje, 
kako odgajateljima, tako i roditeljima.

„Popravak kućanskih aparata u kvaru“ 
naziv je projekta kojim smo se bavili 
tijekom cijele pedagoške godine u 
skupini Pčelice, a koji je započeo velikim 
interesom djece za elektroniku. Djeca su, 
u dogovoru s roditeljima, donosila različite 
uređaje u vrtić pa smo ih onda rastavljali, 
analizirali te ponovno sastavljali.

Smiljana Barši 
odgajateljica skupine “Pčelice”
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IZ SKUPINE 
“BUBAMARE” 
I ove godine vrtić je sudjelovao na 
manifestaciji „Dani šurlica“ u suradnji s TZO 
Punat. Djeca su se predstavila s dječjim 
tradicionalnim plesovima, izradom šurlica, 
natjecateljskim igrama pod nazivom “Miće 
barufe“, te rukotvorinama od gline, lavande, 
naplavina. Tako vrtić predstavlja koliko je 
važno njegovati narodne običaje i tradiciju 
od malih nogu. Odazvali smo se i pozivu 
udruge pčelara u Opatiji i izveli nekoliko 
folklornih plesova, tanac po domaću i splet 
tradicijskih dječjih plesova iz svih krajeva 
Hrvatske. Djeca su uživala u razgledavanju 
sajma i degustaciji proizvoda od meda. 

Po prvi puta smo nastupali na otvorenju 
„zimskog grada“ što nas je jako razveselilo 
jer su djeca svakim novim nastupom 
bila sve sigurnija i ispunjenija. Također 
djecu najviše vesele nastupi pred svojim 
bližnjima koji su se događali na proslavi 7. 
rođendana dječjeg vrtića Lastavica te završne 
svečanosti za oproštaj s predškolcima.

Uvođenje dječjeg folklora u pedagoški 
rad bilo je vrlo poticajno i učinkovito. Naši 
plesovi u vrtiću se odvijaju kontinuirano 
u radu u skupini i posebno sa skupinom 
predškolaca. Želja nam je da dječje 
tradicijske igre s pjevanjem ne zastare i ne 
izađu iz „mode“, a što je najvažnije djeca 
ih vole. Djeca su vesela kada imaju priliku 
obući nošnje, nešto što je vrijedno, i pri 
tome pokazati što su naučili tijekom cijele 
godine. Često surađujemo i s roditeljima 
pa nam je ove godine tata Nenad Polonijo 
koji je s bratom svirao sopile na nekoliko 
naših nastupa i zato im se zahvaljujemo.

Najmlađa skupina „Bubamare“ i dalje 
prati interese djece i sukladno tome 
uređuje i dalje sobu dnevnog boravka 
u čemu nerijetko sudjeluju i roditelji 
gradeći tako partnerski odnos koji je 
jako važan radi stjecanja što zornije slike 
onoga što djeca zapravo u vrtiću rade. 

Sarafina Zeko i Anamarija Maričić
odgajateljice skupine “Bubamare” 

IZ SKUPINE 
“LEPTIRIĆI”
Življene djece u vrtiću nalik je pravom 
„mravinjaku“ u kojem nema stajanja, a mašta 
i kreativnost nikad ne miruju. U skupini 
„ Leptirića „ tijekom protekle pedagoške 
godine nije bilo nimalo dosadno. Svaki dan je 
bio novi izazov postavljen od strane svakog 
pojedinog djeteta. Pratili smo dječje interese 
i nastojali obogaćivati prostor bogatim 
materijalnim poticajima najčešće izrađenim 
od pedagoški neoblikovanih materijala. 
Odgajatelji su stvarali uvjete u kojima su se 
djeca mogla slobodno izražavati, istraživati 
i bogatiti svoja iskustva. Tijekom p.g. djeca 
su inicirala rad na dva projekta. „ Zlatna 
ribica“ i „ Astronaut“. Projektni rad rezultirao 
je mnogim aktivnostima (koje su bile 
oblikovane prema promjenjivim interesima 
djece) i stalnom rastućem razumijevanjem 
upravo onoga što ih je zanimalo. 

Već treću godinu zaredom u sklopu 
manifestacije Zimski grad, odgajatelji DV 
Lastavica održali su predstavu naziva „ 
Pepeljuga“,pod vodstvom odgajateljice Željke 
Šimunić, a kao božićni poklon za djecu svih 
dobnih uzrasta. Imajući u vidu roditelje 
kao svoje najvažnije partnere u odgojno-
obrazovnom radu, svake godine nastojimo 
ih što više uključiti u odg.-obr. rad skupine. 
Tako je i ova predstava rezultat partnerskog 
odnosa s roditeljima na koji smo u skupini 

izuzetno ponosni. U suradnji s roditeljima 
nastajale su kulise i cijela scenografija. 
Roditelje smo uključivali u sve aktivnosti, a 
završetak rada na projektu „ Zlatna ribica“ za 
proteklu godinu zaokružili smo zajedničkim 
izletom brodom s roditeljima (posjet akvariju 
u gradu Krku). O važnosti partnerskih odnosa 
nastao je i stručni članak odgajateljice Željke 
Šimunić, koji je na naše veliko zadovoljstvo 
objavljen na ITEC konferenciji u Cambridgeu 
na Harvardu u kolovozu 2017. Također, ista 
odgajateljica je u listopadu ove godine, 
organizirala izložbu fotografija djece u 
aktivnostima, pod nazivom „ Nema šanse. 
Sto postoji.“ u Galeriji „ Toš“ u Puntu.

U novoj pedagoškoj godini, jedna od 
bitnih zadaća bit će nam partnerstvo 
s roditeljima. Temu vidimo kao vrlo 
važan segment cjelokupne kvalitete 
odgojno-obrazovnog rada. 

Željka Šimunić i Marija Orlić
odgajateljice skupine „ Leptirići“
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Osnovna 
škola Punat

Dani zahvalnosti za plodove zemlje
U mjesecu listopadu svake godine 
odajemo zahvalnost za sve plodove 
koje nam zemlja daje.
Ove godine obilježili smo Dane 
kruha i zahvalnosti za plodove 
zemlje u četvrtak 19. listopada.
Već od ranog jutra naša škola mirisala je 
na svježe pečeni kruh, kolače, frite i puno 
drugih mirisnih slastica koje su ispekle naše 
mame, a djeca su ih donijela u školu.
Na početku 4. sata učenici, učitelji, župnik i 
nekolicina roditelja okupili su se u prostoru 
ispred blagovaone gdje je bio postavljen 
veliki stol prepun mirisnih slastica.
Učenica 4.razreda, Mia Antolić, pozdravila 
je sve prisutne i najavila kratku priredbu 
u čast Dana zahvalnosti za plodove 
zemlje. U programu su sudjelovali učenici 
dramsko-recitatorske grupe nižih razreda 
recitacijama o pšenici, pekaru, kruhu i 
pecivu, mali zbor koji je pjevao o jeseni i 
mlinu te učenica 8.razreda Kristina Šimunić 
recitacijom „Na vrata jesen kuca“.
Na kraju kratkog programa vlč. Ivica 
Kordić je uz nekoliko prigodnih rečenica 
blagoslovio hranu te su se svi prisutni 
počastili ukusnim slasticama.

Irena Tomažin
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SŠ 
“Hrvatski 
kralj 
Zvonimir” 
Krk

UČENICI IZ PUNTA U 
PROJEKTIMA ŠKOLE
Učenici iz Punta svake godine čine 13 - 
15% ukupnog broja učenika Srednje škole 
“Hrvatski kralj Zvonimir”. U školsku godinu 
2016./17. u upisalo se 44 učenika iz Punta 
od ukupno 348 učenika, odnosno 13% 
od ukupnog broja krčkih srednjoškolaca. 
Aktivni su u svim školskim projektima 
te izvannastavnim aktivnostima, kao 
i međunarodnim projektima. 

Erasmus + projekt mobilnosti 
Skills4jobs: Ana Šimonji (3.HTT), 
Denis Gospavić (3.HTT)
Zahvaljujući sredstvima iz Europske unije 
koje su dobili putem projekta Erasmus, 
krčki srednjoškolci dobili su priliku odraditi 
stručnu praksu u Portugalu, u Lisabonu.
U projektu mobilnosti je sudjelovalo 24 
učenika: 8 hotelijersko-turističkih tehničara, 
8 konobara, 8 kuhara u pratnji mentora: 
Katice Kovačević i Željka Cvitkušića i 
koordinatorice projekta Ane Pasarić, od 7. do 
23. studenoga 2016., boravilo je u Lisabonu 
gdje su u hotelskim i ugostiteljskim objektima 
četrnaest dana obavljali stručnu praksu. 

Prije putovanja učenici su bili upoznati 
s kulturno-povijesnim znamenitostima 
Portugala, a također su prošli stručnu, 
jezičnu i pedagošku pripremu. Cilj projekta 
mobilnosti bio je obavljanje stručne 
prakse učenika hotelijersko-turističkog 
i ugostiteljskih programa u Lisabonu u 
hotelima i ugostiteljskim objektima s 
ciljem stjecanja kompetencija potrebnih 
za daljnje obrazovanje i rad na budućim 
radnim mjestima. Na kraju stručnog 
usavršavanja sudionici su postali vlasnici 
Europass Mobility dokumenta koji je dokaz o 
stručnom usavršavanju pojedinaca. Rezultati 
za učenike su stjecanje novih stručnih 
znanja i vještina na području ekonomije i 
poduzetništva na međunarodnoj, europskoj 
razini, usavršavanje jezičnih kompetencija 
te usvajanje novih pristupa radu. To će 
u konačnici unaprijediti njihov osobni 
razvoj, povećati mogućnosti zaposlenja i 
snalaženje na međunarodnom tržištu rada. 
Kroz ovakve projekte mobilnosti učenici 
imaju priliku primijeniti stečena znanja 
i vještine na međunarodnom području i 
to je ono u čemu Srednja škola Hrvatski 
kralj Zvonimir vidi priliku da svojim 
učenicima podari kao dodatnu vrijednost.

DRŽAVNO NATJECANJE GASTRO: 
Ana Marija Brusić (3.HTT)
Državno natjecanje ugostiteljsko-turističkih 
škola Gastro 2017. održano je u Crikvenici 
od 20. do 23. ožujka 2017. godine u hotelu 
Omorika. Domaćin natjecanja bila je 
Srednja škola dr. Antuna Barca iz Crikvenice. 
Natjecanje se odvijalo u pet gastronomskih 
te u tri hotelijersko-turističke discipline. 
Na natjecanju su sudjelovale dvije učenice 
krčke srednje škole: Donatela Dekanić 
(4.HTT) i Ana Marija Brusić (3.HTT), koje 
su se plasirale na državnu razinu natjecanja 
izravno na osnovu izvrsnih rezultata na 
regionalnom Gastru. Učenice je za natjecanje 
pripremala mentorica Meri Tomašić 
za područje struke, a za engleski jezik 
profesorice Carol Marković i Elena Lipovac.

DRŽAVNO NATJECANJE ČITANJEM DO 
ZVIJEZDA: Lea Žic (1.Ga) 7. mjesto
Državna razina natjecanja u znanju i 
kreativnosti „Čitanjem do zvijezda“ za 
srednje škole 2016./2017., održana je u 
utorak 25. travnja 2017. Natjecanje je projekt 
Hrvatske mreže školskih knjižničara pod 
pokroviteljstvom Ministarstva kulture. 
Na državnu razinu natjecanja, u online 
rješavanju kviza znanja, plasiralo se 
sedam učenika Srednje škole Hrvatski 
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kralj Zvonimir, a učenica Lea Žic iz Punta 
ostvarila je 7. mjesto među 155 natjecatelja 
koliko ih se plasiralo na nacionalnu razinu 
natjecanja. Učenike je pripremala školska 
knjižničarka Mirjana Komadina Mergl.

DRAMSKA PREDSTAVA „RIBARSKE SVAĐE: 
Leleković Luka (2.HTT), Karabaić Mauro 
(3.G), Stegnjaić Luka (3.HTT), Mihajić Nora 
(1.HTT), Orlić Izidora (4.HTT), Žic Lea (1.Ga)
 U sklopu suradnje Općine Punat, Udruge 
Kumpanija “Štorije” i Srednje škole 
Hrvatski kralj Zvonimir iz Krka, dramska 
skupina “Šlapa” čije su članovi učenici 
srednje škole, pripremila je komediju u tri 
čina, Carla Goldonija, “Ribarske svađe”. 
Redatelj predstave je profesorica Zdenka 
Stegnjaić. Mladi glumci su iz različitih 
mjesta s cijelog otoka, govore svaki svoju 
domaću čakavicu, tako da se u simpatičnom 
vrtlogu događanja na sceni čuje i ča, i čo, i 
če, čuje se i prepoznaje sva ljepota našeg 
domaćeg govora. Predstava je njihovo 
viđenje događanja, razigrano i mladenačko. 
Predstava je izazvala oduševljenje u 
Puntu i Vrbniku, a mladi glumci su 
podijelili svoj talent i s publikom u Baški, 
u kompleksu sv. Lucije u Jurandvoru.

UJEDINJENI U RAZLIČITOSTI NA 
SMOTRI HRVATSKOG ŠKOLSKOG 
FILMA: Emma Žnidarić (4.G)
Na Smotri hrvatskoga školskog filma, 
održanoj od 21. do 23. rujna 2016. godine u 
Velikoj Gorici, prikazana su dva animirana 
filma krčkih učenika među 51 filmom 
učenika osnovnih i srednjih škola koje je 
Povjerenstvo odabralo kao najbolje. 
Animirani film “Ujedinjeni u različitosti” 
uvršten je na DVD kojeg je objavila 
Agencija za odgoj i obrazovanje te, s još dva 
srednjoškolska uratka, predstavlja presjek 
ovogodišnje školske filmske produkcije U 
Republici Hrvatskoj. Školu su na Smotri 
predstavili članovi video družine: Melanie 
Vičević (4.G), Emma Žnidarić (4.G) i Luka 
Vladić (4.G) te mentorica Gordija Marijan.

EUROPA U ŠKOLI 2017.: Marija 
Blažević (4.G) i Dora Blažević (2.G)
Među radovima koje je Županijsko 
povjerenstvo PGŽ za provedbu natjecanja 
učenika i mladeži Europa u školi 2017. 
odabralo i koji su upućeni Europskom 
domu u Zagrebu na državno natjecanje 
je glazbeni uradak učenica srednje škole: 
Ane Toljanić (4.G), Ene Kaurić (4.G), Marije 
Blažević (4.G) i Dore Blažević (2.G) pod 
mentorstvom prof. Gordije Marijan.

Na svečanoj dodjeli priznanja, održanoj 
15. ožujka 2017. u OŠ “San Nicolo” u 
Rijeci, nagrađene su učenice imale čast 
izvesti svoju pjesmu “Tolerance song”.

EUROPSKI PARLAMENT MLADIH: 
Filip Nešić (3.G), Dora Blažević 
(2.G), Mauro Karabaić (3.G)
Srednja škola Hrvatski kralj Zvonimir, 
Krk jedna je od trinaest hrvatskih Škola 
ambasadora Europskog parlamenta 
zahvaljujući kontinuiranom radu, uspjesima 
na natječajima Ureda za informiranje 
Europskog parlamenta u Hrvatskoj te 
predstavljanju Hrvatske u programu 
Euroscola u Strasbourgu 2015. i 2016. godine. 
Status ambasadorice seniora Europskog 
parlamenta stekla je profesorica Gordija 
Marijan, a učenici uključeni u program status 
mladih ambasadora Europskog parlamenta. 
Mladi ambasadori sudjelovali su skupu 
#MladiEU2017 koji je održan u Kinu Europa 
i Kući Europe u Zagrebu 5. i 6. svibnja 2017. 
godine. Po uzoru na okupljanje European 
Youth Event Europskog parlamenta u 
Strasbourgu, skup #MladiEU2017 usmjeren 
je na promicanje parlamentarne demokracije 
među mladima te njihovog osvješćivanja o 
važnosti participacije i aktivnog građanstva.
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VLAK SJEĆANJA NA AUSCHWITZ 
2017.: Filip Nešić (3.G)
Četvrta generacija učenika je predstavila 
Srednju školu Hrvatski kralj Zvonimir, otok 
Krk i Hrvatsku u međunarodnom projektu 
Treno della memoria/Vlak sjećanja na 
Auschwitz 2017. Međunarodni projekt Vlak 
sjećanja škola provodi u suradnji s Udrugom 
antifašističkih boraca i antifašista otoka 
Krka. Učenik Filip Nešić, uz izabrane učenike 
3. razreda gimnazije i profesora Hrvoja 
Karabaića, boravio je od 23. do 27. ožujka 
2017. u Poljskoj kao dio hrvatske delegacije 
u Vlaku sjećanja. Proputovavši vlakom od 
Hrvatske do Poljske i natrag 2300 kilometara, 
na simboličan način, učenici su odali počast 
žrtvama ozloglašenog logora Auschwitz.
 

NAGRADA FORUMA ZA SLOBODU 
ODGOJA: OBOJI SVIJET BOJAMA 
TOLERANCIJE: Dora Blažević (2.G)
Na nagradnom natječaju u povodu 
Međunarodnog dana tolerancije “Oboji svijet 
tolerancijom 2016.” u organizaciji Foruma za 
slobodu odgoja, krčki srednjoškolci osvojili 
su prvo mjesto. Nagrađeni videouradak 
pod nazivom Tolerance cake učenica 2. 
razreda gimnazije: Roberte Bajčić, Miriam 
Volarić i Dore Blažević te mentorice Gordije 
Marijan nastao je s ciljem promoviranja 
tolerancije različitosti i poticanja empatije 
prema pripadnicima ranjivih skupina 
koje se nalaze i u našem okruženju. 

POBJEDNICI VIŠEJEZIČNOG RAP 
NATJECANJA U KATEGORIJI SREDNJIH 
ŠKOLA NA ENGLESKOM JEZIKU: Marija 
Blažević (4.G), Dora Blažević (2.G)
Povodom Europskog dana jezika 2016. 
Talijanski institut za kulturu, Austrijski 
kulturni forum, British Council i Glavna 
uprava za pismeno provođenje Europske 
komisije, organizirali su natjecanje u pisanju 
i izvođenju rap pjesama za učenike osnovnih 
i srednjih škola. Pobjednici natjecanja su 
krčki srednjoškolci: Ana Toljanić (4.G), 
Marija Blažević (4.G), Dora Blažević (2.G), 
Vedran Mazi (4.HTT), Patrik Mikanović 
(4.E) i Nikica Stijepić (2.G). Učenike 
su vodile mentorice profesorice: Carol 
Marković, Jelena Bogović i Elena Lipovac.

Đurđica Cvitkušić
ravnateljica
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Župa Punat 
- Presvetog 
trojstva

STO GODINA 
OD DOLASKA 
KARMELIĆANKI 
BSI U HRVATSKU
„Stoljeće karmelskog služenja u ljubavi” 
geslo je stogodišnjeg jubileja dolaska sestara 
karmelićanki Božanskog Srca Isusova u 
Hrvatsku. Prvi samostan osnovan je 1917. 
godine u Hrvatskom Leskovcu i od tada 
do danas Karmel Božanskog Srca Isusova 
zaživio je u devet samostana u Hrvatskoj 
i u jednom u Bosni i Hercegovini.
Ovaj jubilej je proslavljen i u našoj župi 5. 
veljače 2017. U proslavi su sudjelovali redovnici i 
redovnice s područja naše biskupije, a svetu misu 
je predslavio naš biskup mons. Ivica Petanjak.

TJEDAN 
SOLIDARNOSTI SA 
CRKVOM U BIH
Ovaj tjedan se obilježavao od 13. do 19. 
ožujka 2017. Na završni susret u nedjelju 19. 
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03. pozvani su bili, uz vjernike i mještane 
Punta, i svi mještani Punta koji potječu 
iz Bosne i Hercegovine, bez obzira na 
njihovu vjersku pripadnost. Mnogi su se 
odazvali. Time smo učinili pozitivan pomak 
u zbližavanju i druženju svih nas mještana, 
bez obzira na to tko je odakle i koje je vjere.

NEDJELJA BRAČNIH 
JUBILEJA
U svibnju smo već treću godinu zaredom 
proslavili Nedjelju bračnih jubileja kada su 
se okupili bračni parovi iz naše župe koji su 
slavili „okrugle godišnjice“ od 5 do 60 godina 
bračnog života. Takvih je ove godine bilo 54.

UREĐENJE 
GLAVNOG ULAZA 
U ŽUPNU CRKVU
U travnju ove godine preuređen je glavni ulaz 
u župnu crkvu. U sklopu pristupnih stepenica 
postavljena je i rampa za kolica. Time smo 

udovoljili propisanim standardima, uvjetima 
i normama koje omogućavaju normalno 
kretanje invalidnih osoba, bolesnih i starih 
osoba, trudnica, male djece i drugih osoba 
pri zadovoljavanju njihovih životnih potreba.

KONCERT DUHOVNE 
GLAZBE
U srpnju je u župnoj crkvi u Puntu održan 
veoma uspješan i jako dobro posjećen 
koncert duhovne glazbe. Na koncertu su 
nastupili Alan Hržica i Marija Husar Rimac. 
Uz njih su pjevali i članovi župnih zborova 
mladih iz Omišlja, Poljica, Vrha i Punta. 

“KARMELIJADA” 
U PUNTU 
Od 6. do 8. listopada održana je u Puntu 
XIV “Karmelijada” – skup mladih koji se 
okupljaju u župama u kojima djeluju sestre 
Karmelićanke i braća Karmelićani. Ove 
godine se okupilo preko 200 mladih iz raznih 
župa diljem Hrvatske, jedna grupa iz Bosne 
i Hercegovine te jedna iz Mađarske. Uz 
bogat program koji se sastojao od molitve, 
razmatranja, rada u grupama, svjedočenja, 
tišine, slavljenja svete mise i klanjanja, svoje 
svjedočanstvo vjere iznijela je i Blanka Vlašić.
Mladi su bili oduševljeni programom i 
organizacijom na čemu treba zahvaliti 
mnogima: sestrama Karmelićankama, 
župi Punat, Općini Punat, KD Črnika, 
ugostiteljima, obiteljima koje su primile 
mlade u svoje kuće i mnogim volonterima 
koji su doprinijeli uspjehu ovog susreta.
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Susreti 
puntarskih 
godišnjaka

PUNTARSKO 
DRUŽENJE 90+ 
GODIŠNJAKA
22. srpnja 2017.

Već tradicionalno, u Puntu se treće 
subote mjeseca srpnja održava 
jedinstveno druženje puntara od 90 
i više let, ove godine po 18. puta.
Ni ljetne vrućine nisu spriječile desetero 
godišnjaka da se okupe u Parku s 
anđelom i proslave svoj veliki jubilej u 
odabranom društvu, a svoj obol su kao i 
svake godine dali sopci, ove godine Mario 
i Sandro Gržančić, koji su izvođenjem 
Matinjade označili početak svečanosti.
Uz voditelja Nena Gržetića, prisutnima se 
obratio i zaželio im dobrodošlicu Vojmir 
Ragužin, predsjednik Udruge umirovljenika, 
organizatora ovog okupljanja.
Ove godine se ovom iznimnom društvu 
pridružio i inicijator ovog događanja, sada 
i kao član “kluba”, Anđelo Maračić koji 
je prije 18 godina pokrenuo okupljanje 
koje svake godine organizira Udruga 
umirovljenika Punat uz pomoć Općine i TZO 

Punat. Upravo zato je i zaslužio zahvalnicu 
koju mu je u ime Udruge umirovljenika 
uručio g. Ragužin i usput iznio zanimljive 
statističke podatke koji idu u prilog iznimne 
dugovječnosti puntara- na 100 stanovnika, 
općina Punat ima jednog 90+ godišnjaka!
Od 36 živućih, koliko ih je popisano, pola ili 
18-ero živi u Puntu, troje u krčkim domovima 
umirovljenika, a ostali diljem Hrvatske 
(Zagreb, Slavonski Brod, Delnice, Rijeka, 
Pula), ali i Slovenije, Perua, Australije.
Da u populaciji dominiraju dugovječne 
žene, potvrđuje i podatak da na popisu 
ima 26 puntarki i 10 puntara!
U ime Općine Punat, druženju je 
prisustvovao načelnik Marinko Žic koji je 
slavljenicima čestitao na ovom svojevrsnom 
zajedničkom “rođendanu” i poručio:
“Čast mi je, kako prijašnjih godina tako i 
ove, biti danas s vama. Punat je poseban po 
mnogočemu, ali i po ovoj manifestaciji koja 
okuplja sve vas koji imate 90 i više godina. 
Ovo nije hommage samo vašim godinama, 
nego svemu onome što ste prożivili, napravili 
za svoje mjesto i svoje obitelji. Na ovaj 
skroman način želimo vam zahvaliti!”
Druženje je nastavljeno uz domaće frite, 
a nazdravilo se s čašom pjenušca.
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Susretu su prisustvovali:

Anđela Salvagno.................................................. 1925
Anton Franolić .................................................... 1926

Darinka Žic ........................................................... 1924
Marija Orlić .......................................................... 1926
Marija Žic .............................................................. 1922
Miroslav Krstulja .................................................1927

Stanko Gržančić .................................................. 1925
Stjepan Mihelčić ................................................. 1926
Vlasta Petričević Orlić ..................................... 1924
Anđelo Maračić ...................................................1927
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80-GODIŠNJACI
26. kolovoza 2017.

Prvi red: Branko Orlić, Katica Kapov, 
Tonica Žic, Nada Franolić,Franjo Franolić

Drugi red: Anđelko Žic, Drago Bonifačić, 
Darko Žorić, Marijo Karabaić

70-GODIŠNJACI
19. kolovoza 2017.

Prvi red: Marija Maračić, Marija 
Gržančić, Gordana Petković, Ivanka 
Orlić, Anka Legović, Lila Karabaić, Josip 
Žic, Jadranka Žic, Ivica Karabaić

Drugi red: Anđelko Orlić, Danilo Žic,Vojmir 
Ragužin, Edi Dežman, Mirko Orlić, Željko 
Mrakovčić, Zdravko Žic, Anton Krišković, 
Anton Maračić, Ivan Žic, Franjo Žic
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50-GODIŠNJACI
05. kolovoza 2017.

Prvi red: Irena Orlić, Natali Žic, Ozana 
dr.Brnabić udana Razmilić,  Antonela 
Krstulja udana Manzoni, Ines Žic udana 
Šokčević, Željka Satinović udana Stupičić

Drugi red: Nino Kuljanić, Dubravka 
Mijatović, Marica Mrakovčić udana 
Šimunić, Milenka Mrakovčić, Nedjeljka 
Karabaić udana Mraović, Livio Leleković

60-GODIŠNJACI
12. kolovoza 2017.

Prvi red: Radenka Karabaić rođ.
Orlić, Antica Orlić rođ.Žic, Ivanka
Đukić rođ. Ivanović, Ružica Franolić, Ančica 
Glumpak rođ. Gržančić, Jagoda Žic

Drugi red: Zdravko Kraljić, Zoran 
Linardić, Igor Alilović, Ingrid Glažar 
rođ. Orlić, Petar Franolić
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Punat Sea 
Art 2017

Između 11. i 17. rujna ove godine u Puntu je 
održana treća po redu umjetnička kiparska 
kolonija pod nazivom Punat Sea Art. 

Riječ je o inicijativi koja ima cilj 
oplemeniti puntarske javne površine 
sa suvremenim umjetničkim radovima 
u različitim materijalima, i to na 
temu mora i života uz more. 

Prvo izdanje održano je 2015. godine u 
suradnji s riječkom Akademijom, a studenti 
su izradili instalaciju na temu ribarskih 
alata od zavarenog recikliranog metala. 
Godinu kasnije u drugom su izdanju u Puntu 
djelovali članovi udruge «Arteco» koji su 
izradili drvenu skulpturu ribara i mreže. 

Ove godine je za materijal odabrana 
keramika, a tema je bila «opstanak». Na 
koloniji je sudjelovalo je petero studenata, 
od čega ih je troje s osječke Akademije, dok 
su dvije studentice došle s riječke Akademije. 
Cjelokupni rad koordinirala je asistentica 
Margareta Lekić s osječke Akademije, dok je 
«dirigent» bio profesor Boris Roce, specijalist 
za oblikovanja u glini i pečenje keramike.

Galerija Toš bila je radno mjesto. Rad 
umjetničkih «kolonizatora» započeo 

je s crtanjem i skiciranjem željenih 
formi koje će poslije biti oblikovane 
u glini i pripremljene za pečenje.

Svi su bili pozvani svratiti, u bilo kojem 
trenutku dok su umjetnici radili u Galeriji, 
kako bi s njima porazgovarali i naučili 
ponešto o keramici. Među posjetiteljima 
našle su se i obje grupe iz Dječjeg vrtića.

Radna atmosfera transformirala je 
Galeriju. Velika peć za prvo pečenje 
unesena je u unutrašnji prostor, dok se 

ispred našao plinski kotao za doradu. Po 
kišnom danu sudionici su bili primorani 
zgurati se ispod volte kako bi dovršili 
svoje radove u kratkom zadanom roku.

Izložba je postavljena velikom brzinom – 
još se kotao nije niti počeo hladiti, kada 
je unutrašnjost galerije, tada već čista i 
uredna, primila prve posjetitelje, željne da 
saznaju rezultat ovog zanimljivog rada.

«Opstanak» - tko to opstaje? Sudionici su 
imali viziju različitih formi morskog života 
koje se prilagođavaju različitim, i ponekad 
teškim uvjetima koje nameću priroda, ali 
i ljudsko djelovanje na njihov ekosustav. 
Konačna instalacija bit će obješena na 
jedno stablo uz puntarsku rivu, a o tome 
će još biti riječi u narednom razdoblju.



Od Andrinje do Andrinje 2016/2017    39



40    Od Andrinje do Andrinje 2016/2017

TZ Općine 
Punat

Predsezona je pokazivala sramežljive 
rezultate u svim smještajnim segmentima 
te se suzdržani plan za 2017.g., obzirom 
na najavljenu rekonstrukciju hotela Park, 
pokazao opravdanim. Otvorenje hotela 
Park, koje smo pratili i s nestrpljenjem 
iščekivali, dogodilo se 1. srpnja te se 
pokrenuo i dugo očekivani promet u 
hotelima zbog skromnog broja kreveta u 
ostalim hotelskim kapacitetima. „E-Visitor“ 
sustav ove godine pokazuje realniju sliku 
sukladno primjeni od 1.1.2016. Usporedba 
s prošlogodišnjim rezultatima olakšana 
je te smo se u Turističkom uredu mogli 
posvetiti brojnim posjetiteljima, ali i 
iznajmljivačima i vlasnicima vikend objekata 
kojima „e-Visitor“ sustav nije „sjeo“.

Ukupni fizički turistički promet u „E-Visitor“ 
sustavu za proteklo izvještajno razdoblje 
od 1.1. - 31.10. 2017. pokazuje za 1 % manje 
dolazaka i 2,5 % više noćenja u odnosu na 
isto razdoblje u 2016. Od ukupnog broja 
od 102.529 dolazaka, domaći ostvaruju 5,5 
%, a strani gosti 94.5 % dolazaka. Prema 
strukturi gostiju najviše gostiju dolazi iz 
Slovenije 25%, zatim iz Njemačke 22%, 
Austrije 12%, Italije 10% i Češke 4%. 
Od prošle Andrinje do danas priredili smo 
90-ak raznovrsnih događanja- edukacija za 
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turističke djelatnike i poduzetnike, promocija 
knjiga, osam umjetničkih izložbi u galeriji 
Toš, brojnih koncerata, gdje je svatko mogao 
za sebe pronaći odgovarajući vid zabave. 
Posebno izdvajamo odlično posjećene 
biciklijade „Đir po Puntu“ i „Osvoji crni 
biser“, koncert vokalne skupine Putokazi, 
Ribarski dan uz grupu “Koktelsi”, klapske i 
folklorne večeri te koncert Mladen Grdovića.

I ove godine priređujemo adventska 
događanja u suradnji s udrugama i 
Općinom Punat i stoga vas pozivamo da 
se aktivno uključite u sva događanja:
Festival „Dica va Puntu kantaju“ i 
otvaranje „Zimskog grada“ održat 
će se u nedjelju, 17. prosinca 2017. u 
Narodnom domu s početkom u 16 sati;
“Badnjak va Puntu” – u jutarnjem programu 
možete sudjelovati u potezanju “komoštar”, 

božićnom sajmu, božićnoj biciklijadi ili 
gledati folklor i mažoretkinje, uz marendu 
za sve prisutne. Večernji program započinje 
postavom jelke pod morem, slijedi koncert 
Melanije Purić u pratnji “Xfinity” benda, 
a u ponudi je kapuc s kobasicami i kuhano 
vino, dok program završava zdravicom 
načelnika i puštanjem balona dobrih 
želja. Pridite, va kumpaniji je veselije! 
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Koncert „Božićne note dobrote“ uz nastup 
Jose Butorca i Mladena Žmaka, održat će se u 
četvrtak, 28.12.2017. u 19 sati u Župnoj crkvi. 

Dragi svi, blagoslovljen Božić uz puno 
zdravlja, veselja i uspjeha u Novoj 
2018. godini, u kojoj obilježavamo 110 
godina organiziranog turizma!

Branko Karabaić, 
direktor
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Udruge

KUD PUNAT
Ove godine članovi KUD-a „Punat“ bili su jako 
“zaposleni“ pa su odradili 35 cjelovečernja 
nastupa- započevši već od 1. travnja pa sve do 
par dana prije putovanja u Meksiko. Dakle, iza 
nas je ove godine već puno obavljenog posla. 

Klapa Rašketa ove je godine obilježila 
20. godišnjicu djelovanja na najljepši 
mogući način- nastupom na 16. Večeri 
klapske pjesme. Na koncertu su nastupile 
prijateljske klape, i to ženske: Hreljin, Kastav 
i Luka te muške: Kaštadi, Nono, Zvonimir 
i Ex Rašketa s kojima „raškete“ surađuju 
dugi niz godina. Pod nazivom ex Rašketa 
nastupili su gotovo svi nekadašnjih članovi 
klape, a od ukupno 25 članova odazvalo 
ih se 13. Uz sadašnji peteročlani sastav, bi 
su tu i svi troje voditelja: prof. Ana Jagić 
Aljić, Anđelo Žic i Ivan Nino Načinović. 
Klapa i dalje djeluje samostalno i u sklopu 
KUD-a, pod vodstvom Marina Čubranića, 
uz redovne probe ponedjeljkom u 20 sati.

Članovi KUD-a vratili su se živi i zdravi s 
dvotjednog i zahtjevnog puta u Meksiko 
gdje smo sudjelovali na 10. Festivalu Sta.
Lucia u gradu Monterrey. Predstavili smo 

se sa šest koreografija: Domaći tanac, tanac 
otoka Suska, Dalmatinska poskočica ili Lindjo, 
Bunjevački i Bizovački plesovi te Racki tanac. 
Osim putešestvija i medijske pozornosti 
izazvanih potresom na dan dolaska u Mexico 
City, jedno od posebnosti ovog festivala je 
koncert koji smo održali u državnoj kaznionici 
CERESO u mjestu Cadereyta, ispred više 
stotina zatvorenika. Ovakvo iskustvo 
nismo imali priliku iskusiti ni doživjeti u 45 
godina KUD-a, iako moramo priznati da 
je “publika” bila dobra, a ručak još bolji!

Da je Festival Sta.Lucia jedan od najvažnijih 
festivala u Meksiku govore slijedeći podaci. 
Festival traje 20-ak dana (20.9. – 8.10.2017.) u 
11 gradova i vrlo je širokog spektra kulturnog 
izražaja, od tradicionalnog folklora, baleta, 
akrobatskog plesa do rock i pop koncerata, 
te neizostavnih mariachi grupa. Grupe 
dolaze iz 30-tak zemalja, s više od 1600 
učesnika, oko 220 volontera, 600-tinjak 
asistenata, više od 220 raznih nastupa 
i koncerata, 30-ak umjetničkih izložbi, 
a uključeno je 70-ak raznih institucija s 
područja cijele države Nuevo Leon i glavnog 
grada Monterrey, u provedbi festivala. 

Domaćini festivala bili su na razini zadatka, 
ljubazni i simpatični, trudili se udovoljiti 
grupama, a posebno možemo pohvaliti 
vrhunski smještaj i kuhinju u Grand 
hotelu Ancira. Bilo je dovoljno slobodnog 
vremena, ali i popratnih aktivnosti, te smo 
prisustvovali koncertu orkestra savezne 
države Nuevo Leon i meksičkog nacionalnog 

baletnog ansambla koji je završio nastupom 
ponajbolje mariachi grupe u Meksiku.  

U narednom razdoblju članove KUD Punat 
očekuje nastup za Dan općine i župe Punat, 
zatim na manifestaciji “Badnjak va Puntu”te 
pripreme za obilježavanje 45. godišnjice rada 
iduće 2018. godine, kao i aktivnosti koje nas 
dalje vode u nove festivalske avanture, tko 
zna -na starom ili nekom novom kontinentu?!

Vodstvo KUD-a Punat poziva svu 
zainteresiranu žensku i mušku djecu od 6 do 
10 godina, ali i stariju,naročito mušku djecu, 
da se priključe u rad folklorne skupine. U 
KUD-u funkcioniraju tri starosna uzrasta, a 
probe se održavaju utorkom od 18 sati za 
mlađi uzrast i petkom od 19 sati kada probe 
održavaju stariji. Rad s mlađim uzrastom 
uključuje predškolce i osnovnoškolce, a vodi 
ih Gordan Franolić, dok se pod stariji uzrast, s 
kojim radi Stanko Mihajlović, podrazumijevaju 
srednjoškolci i studentska populacija. 

Tamburaška sekcija predvođena Franom 
Karabaićem i Josipom Blaževićem također 
održava redovne probe jedanput tjedno.

Feliz Navidad y Año Nuevo les querer 
miembros Sociedad Cultural de Punat!

Čestit Božić i Sretnu Novu Godinu, 
žele vam članovi KUD Punat!

Branko Karabaić
predsjednik
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UDRUGA KUMPANIJA 
„ŠTORIJE“
Kako brzo prolaze minute, dani, 
mjeseci... i eto još jedna godina iza 
nas, jedna nova Andrinja pred nama. 
Što smo radili ove protekle godine?

Sudjelovali smo u prikupljanju podataka 
za knjigu „Izabrana djela Nikole Bonifačića 
Rožina“, autora Ruže Bonifačić i Tvrtka Zebec.

Moramo priznati da nam je glumačka 
ekipa bila jako zauzeta te smo, na žalost, 
morali odgoditi puno poziva za nastupe 
i sudjelovanja na raznim prigodnim 
svečanostima. Ipak, to nas nije spriječilo 
da pomognemo dramskoj skupini „Šlapa“, 
učenicima Srednje škole „Hrvatski kralj 
Zvonimir“ iz Krka. Organizirali smo 
premijeru njihove predstave „Ribanje i 
ribarsko prigovaranje“, te u potpunosti 
izradili scenografiju za mlade glumce. Bilo 
je veliko zadovoljstvo raditi s tim mladim 
ljudima, punim životne radosti, ideja, smijati 
se s njima, pričati o vlastitom iskustvu i 
nadasve pljeskati na kraju predivno izvedene 
predstave. Znate, malo smo se i poigrali 
lovaca na talente, zapisujući tko bi sve mogao 
sudjelovati u stvaranju naše nove predstave... 

Da, naša nova predstava, nova komedija na 
puntarskoj čakavštini. Do sad najveći broj 
likova, glumaca. Još jedna smiješna štorija o 
životu naših djedova i baka, koja se vrlo lako 

može preslikati u današnje vrijeme. Uloge su 
podijeljene, uz stare, puno novih glumaca. 
Krenuli smo s čitalačkim probama, zatim 
početkom slijedeće godine, izrada kulisa, i 
krajem ožujka nova premijera! Nestrpljivo 
čekamo taj dan, a nadamo se i Vi ...

Evo mali uvod u predstavu, tek toliko 
da Vam izmamimo osmijeh na lice:

„Ćemo van pokazat jenu komediju, ka nima 
ni velih besed, ni jako pametnih misli, ne re za 
tin da nikogare popravi, ni da mu se naruga... 
jedina naša žeja je, da se nasmijete, onako od 
srca, da van se sve trbuhi tresu, i oni tanki, i oni 
debeli, i oni ki imaju liniju i oni ki je nimaju, 
i oni va kih su magazini od sala i oni ki sala 
nikada nisu ni videli...naša je briga da se ne 
pozabite smet i zato smijte se puno i jako, 
aš onda ćemo i mi znat, da smo naš posal 
dobro opravili, a to je za nas najveća srića...“

Alica Karabaić

PUNTARSKE UŽANCE
Ljetno razdoblje za udrugu također je 
vrijeme odmora, recimo kratkog godišnjega, 
no završetkom sezone započinju naše 
pripreme. Tako je bilo i lani, program smo 
započeli pripremama za Festival i Mikulju. 
Za Mikulju smo poklonili našim najmlađima 
predstavu Teatra Oz iz Lovrana pod nazivom 
“Mrav, mrav, mrav i cvrčak”. Djeca su se 
nakon predstave mogla družiti sa Svetim 
Nikolom koji im je poklonio vrećice slatkiša.

Nakon Mikulje krenuli smo s pripremama 
za Dječji zimski grad, koji već tradicionalno 
otvaramo dječjim festivalom koji je od 
ove godine malo izmijenjenog naziva: 
“Dica va Puntu kantaju”. Na festivalu 
su nastupili učenici OŠ “F.K.Frankopan” 
iz Vrbnika, Baške i Punta, treće mjesto 
pripalo je Mariji Toljanić, drugo Antoneli 
Juranić, a prvo mjesto žirija i publike 
pripalo je našoj Puntarki, Ani Lipovac. 

U zimskom gradu, tijekom sedam dana 
održavanja, djeca su imala prigodu da 
se kreativno izraze u izradi čestitki, 
ukrasa od slanog tjesta, nakita, pjevajući 
karaoke, rolajući, sudjelujući u društvenim 
igrama, prezentacijama, natjecanjima, 
projekciji crtanih filmova, pričaonicama, 
čajankama, traženju božićnog blaga... 
Također smo organizirali i podjelu božićnih 
poklona prije koje su priču o Pepeljugi 
dramatizirale odgojiteljice DV Lastavica u 
suradnji s roditeljima želeći djeci pokloniti 
predstavu, te su tako pokazale kako 
je djeci najljepše darovati sebe i svoje 
vrijeme. Završetkom predstave i gromkog 
aplauza, uslijedilo je druženje s Djedom 
Božičnjakom, Bakom i vilenjacima, a djeci 
predškolske dobi uručeni su pokloni. 

Novina ovog Dječjeg zimskog grada 
bio je Lego dan. Iako po prvi put, djeca 
su se odazvala želeći pokazati svoje 
kreacije i izloške od Lego kockica. Dječji 
zimski grad zatvorili smo na Badnjak 
potezanjem komoštar i sudjelovanjem 
u programu “Badnjak va Puntu”.
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Tijekom svih  manifestacija prikupljali 
smo i dobrovoljne priloge za našeg Roka i 
prikupili 8 703,73 kn + dječji vrtić 3 482,20 kn. 

Krajem zimskog grada zavladalo je peto 
godišnje doba, doba druženja, veselja, 
pjesme, plesa, ludila - Mesopust. Organizirali 
smo program u pet subota i tri nedjelje, 
najznačajnija i daleko najposjećenija bila 
je za gostovanje Maje Šuput. Također su 
nam nastupili Boduli, grupa Team i Insula, 
a u goste su nam došle i Prve riječke 
mažoretkinje. I mi smo odlazili na gostovanja 
u Bajčić, Krk i Malinsku.  Pripremili smo 
predškolski maskirani gdje je uz pojedinačne 
maske prisustvovao dječji vrtić s maskom 
Muffini. Na školskom maskiranom 
sudjelovali su učenici puntarske osnovne 
škole s maskama Lego kockice, Vojnici i 
medicinske sestre, Kleopatra, 4 godišnja 
doba, Disneyevi junaci, Ples kroz godine. 

Udruga je po peti puta bila sudionica 
Međunarodnog riječkog karnevala s maskom 
“Ki se boji vuka još”, učestvovalo nas je 140, a 
bili smo i dio foto izložbe na riječkom Korzu s 
maskom Kineski zmaj. Bilo je veselo i zabavno 
tijekom svih ovih manifestacija, zahvaljujemo 
se svima koji su na bilo koji način pomogli naš 
rad, zahvaljujemo se svim sponzorima, ali vas 
i pozivamo ako imate volje i vremena da nam 
se pridružite, veselimo se Vašem dolasku!

Iva Mrakovčić

UDRUGA 
UMIROVLJENIKA 
OPĆINE PUNAT 
Nakon izborne skupštine u ožujku 
2017.godine, izvršni odbor Udruge 
započeo je svojim aktivnostima koje su 
predvidjeli planom za 2017. godinu.
•  Dežurstva se održavaju svake srijede od 

09,00 – 11,00 sati. Do sada su odrađena 32 
dežurstava.Također se izvršni odbor sastajao 
svake srijede u mjesecu tako da smo se 8 
puta sastali redovno i jedanput vanredno.

•  Bili smo pozvani na skupštine ostalih udruga 
umirovljenika na otoku kao i na skupštinu 
umirovljenika Ravna Gora. Također smo 
prisustvovali skupštini Matice umirovljenika 
PGŽ u Rijeci. Može se konstatirati da je 
volenterski rad umirovljenika na visini 
jer smo volonterski „odradili“ što na 
dežurstvima, što na sastancima IO, što 
na prisustvovanju skupštinama udruga 
umirovljenika otoka te udruge Ravna Gora 
kao i na prisustvovanju skupštinama Matice 
umirovljenika PGŽ, gotovo 180 sati.

•  2 puta održana su mjerenja krvnog 
tlaka i mjerenja šećera u krvi.

•  1 puta je održan aktivni dogovor 
umirovljenika koji posjeduju slušne aparate 
sa stručnim predstavnikom BONCTEH-a 
Rijeka, koji je pomogao našoj 14-torici 
umirovljenika sa slušnim pomagalima.

•  Prije Uskrsa posjetili smo sve 
umirovljenike u domovima i odnijeli im 
prikladni poklon (17 umirovljenika).

•  posjetili smo i uručili prikladan 
poklon za troje umirovljenika koji su 
imali 90. rođendan, a gospođi Mari 
Malovac smo uz poklon uručili i 
cvijeće za njezin stoti rođendan.

22. srpnja održan je 18. susret “Puntara od 
90 i više let”, kojem je ove godine nazočilo 
10 “veterana” od 90 i više let, a među njima 
bio je i začetnik ovih susreta gospodin 
Anđelo Maračić koji je ove godine navršio 
90 godina. Susret je održan po tradiciji u 
Parku s anđelom, a prisutni su bili: Anđela 
Salvagno, Anton Franolić, Darinka Žic, Marija 
Orlić, Marija Žic, Miroslav Krstulja, Stanko 
Gržančić, Stjepan Mihelčić, Vlasta Petričević 
Orlić i Anđelo Maračić, kojemu je u ime 
Udruge umirovljenika Općine Punat uručena 
zahvalnica. Susretu su prisustvovali načelnik 
Općine Punat g.vMarinko Žic, direktor TZO 
Punat g.vBranko Karabaić te voditelj radio 
postaje Otok Krk Neno Gržetić koji je uživo 
prenosio dio događanja na susretu. Susretu 
je pružena pomoć u organizaciji od strane 
osoblja ugostiteljskog objeta „Pokriva“.
•  U 2016. godini organiziran je 2- 

dnevni izlet u Dalmaciju, gdje smo 
posjetili Grad Trogir i Grad Šibenik te 
posjetili Nacionalni park Krka. Izletu 
je prisustvovalo 46 umirovljenika.

•  Također je organiziran Adventski izlet u 
Zagreb i posjet imanju obitelji Salaj.

•  U ožujku 2017. godine organiziran je 
posjet kazalištu „Ivan Zajc“ kojem je 
prisustvovalo 23 umirovljenika.

•  U travnju je organiziran izlet u Karlovac i 
Ozalj na kome je bilo 46 umirovljenika.

•  25.svibnja 2017., zajedno sa udrugom 
umirovljenika Grada Krka, organiziran je 
izlet brodom Tajana na otoke Olib i Silba. 
Izletu je prisustvovalo 47 umirovljenika.

U pripremi je organizacija 3- dnevnog izleta u 
Budimpeštu, ali o tome u slijedećem izdanju.

Vojmir Ragužin
predsjednik

ŠRD ARBUN 
Predstavljanje udruge ŠRD ARBUN 
započinjem proslavom blagdana Sv. Andrije 
koji je u 2016. godini protekao u znaku 
60. godišnjice od osnivanja i uspješnog 
djelovanja društva. Petak 02. 12.2016. 
održana je Svečana sjednica Općinskog 
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vijeća Općine Punat na kojoj je društvo 
dobilo godišnju nagradu u povodu 60. 
godišnjice rada. U jutarnjim satima 03.12. 
održan je prigodni kup najmlađeg uzrasta 
ribolovaca a u popodnevnim satima održana 
je svečana skupština društva na kojoj je 
bilo stotinjak sudionika. Društvo je tom 
prilikom dobilo priznanja od HSSRM i 
prijateljskih sportsko ribolovnih društava 
sa otoka Krka. ŠRD ARBUN je sve živuće 
predsjednike društva od osnivanja do 
danas nagradio bukaletom, a prijateljska 
društva zahvalnicom. Vrlo uspješna večer 
završila je prigodnim večerom te ugodnom 
klapskom pjesmom klape Rašketa .

Tradicionalno i ove godine ŠRD Arbun je 
bio nosioc organiziranog obilježavanja dana 
Sv. Nikole. U sklopu zajedničke proslave, 
vjenčić u more na sjećanje svim preminulim 
pomorcima, ribarima i poginulima u 
Domovinskom ratu položio je Dragutin Žic. 

Redovna skupština održana je 24.03.2017. 
na kojoj je utvrđeno da je društvo u 
2016. poslovalo pozitivno, da su izvršene 
sve planirane i zakonske obveze te da 
su postignuti dobri sportski rezulatati i 
usvojeni planovi za tekuću 2017. godinu.

Sportska godina započela je već 
29.04.2017., kada je održano klupsko 
natjecanje u svim kategorijama jer je 
ono preduvjet za sudjelovanje na svim 
takmičenjima koje organizira HSSRM.

Članovi ŠRD ARBUN aktivno su sudjelovali u 
ekološkoj akciji “Puntarska draga svima nam 
draga” 06.05.2017., bilo svojim brodicama 
bilo osobno, i time doprinjeli vrlo uspjeloj i 
već tradicionalnoj akciji čišćenja naše uvale.

Na sportskom polju iskazali su se naši 
aktivni sportaši koji su postignutim 
rezultatima u prošloj godini stekli pravo 
natjecanja u ovoj godini počevši od klupskih, 
općinskih, međuopćinskih, županijskih i 
međužupanijskih da bi zaključili godinu s 
državnim takmičenjima u kategorijama U 
16-obala, U21 obala i brodica, seniori obala 
i brodica te seniorke u kategoriji obala.

Nakon više godina, 13. svibnja 2017. smo 
bili domaćini međuopćinskog natjecanja za 
područje kirija i otoci u kategoriji najmlađeg 
uzrasta U -16. Nastupilo je 42 natjecatelja, 
a naš su klub predstavljali: Matko Mraović 
i Matia Kuljanić; Antonio Batinić i Roko 
Šulina; Kristian Žic i Roko Jerković te Melis 

Huremović. Nažalost, naša najbolja ekipa 
ovoga puta osvojila je četvrto mjesto. 
Pomoćni suci bili su naši stariji natjecatelji.

Na 12. Kupu Nikola Medanić, 
održanom 3. rujna 2017. u Kostreni, 
naši seniori Marija Gržančić i Andrija 
Orlić osvojili su prvo mjesto.

U natjecanjima u organizaciji HSSRM 
u trenutku pisanja ovog članka naši se 
natjecatelji bore na državnim prvenstvima 
u kategoriji U21 i seniori, a prvoplasirani 
ulaze u sastav državne reprezentacije, 
dok plasman do desetog mjesta osigurava 
sudjelovanje na državnom prvenstvu 
i iduće godine bez prednatjecanja. 

Ove smo godine nakon dugo vremena 
imali i natjecatelje u podvodnom 
ribolovu. Na državnom prvenstvu u 
podvodnom ribolovu u Pločama 08.10.2017. 
sudjelovali su naši Bruno Žic i Ivan Žic 
te zauzeli izvrsno osmo mjesto.

Na Ribarskom danu održanom 05.08. 
2017. sudjelovalo je po 20 ekipa sportskog 
i 5 ekipa malog ribolova, a stotinjak 
ribolovaca ulovilo je 161,84 kg ribe koja 
je uglavnom prodana po popularnim 
cijenama mještanima i gostima Punta.

Po treći put je dodjeljeno priznanje za fair 
play u znak sjećanja na prerano otišlog 
Dragu Olvitza, prijatelja ŠRD Arbun, Punta 
i našeg otoka. Plaketu je osvojio Bogumil 
Černuta za pokazan vrhunski odnos 
prema društvu nesebičnim zalaganjem 
u organiziranju i provođenju akcija 
Društva u posljednjih 40 godina kao i u 

organiziranju ovogodišnjih ribarskih dana. 
Imali smo posebnu čast i zadovoljstvo da 
je plaketu uručila gospođa Branka Olvitz, 
supruga preminulog Drage Olvitza .

Za mlade članove organizirana je škola 
ribolova koju vodi naša tajnica Dušica 
uz pomoć naših uspješnih članova čime 
je djeci Punta omogućavamo razvoj 
u sportskom i osobnom razvoju.

U ovom času članovi ŠRD Arbun 
pripremaju se još jednu Arbunadu, ribolov 
arbuna koji će na kraju završiti u tavi, te 
ugodno cjelodnevno druženje. Nadajmo 
se, po lijepom jesenjem vremenu.

Zdravko Žic 
predsjednik

UDRUGA PČELARA 
“KADULJA” OTOK KRK
Udruga pčelara „ Kadulja“ Otok Krk 
aktivno djeluje na našem Otoku i šire. 
Nije na odmet spomenuti da je sve 
više mladih pčelara među kojima ima i 
mladih pčelarica. Udruga trenutno ima 
oko 100 članova i broj pomalo raste .

6.12.2017. na svečanoj skupštini Udruge 
povodom sv. Ambrozija bili smo 
suorganizatori prvog Hrvatskog ocjenjivanja 
meda od kadulje pod nazivom „Salvia Aurea“ 
održanog u Društvenom centru Kijac.

Osim suorganizacije ocjenjivanja, 
Udruga je bila i suorganizator „7. 
nacionalne konferencije o sigurnosti 
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i kakvoći pčelinjih proizvoda –kako 
dalje ?“održane u Opatiji 7.4.2017.

Po prvi put je na području Otoka Krka održan 
stručno- znanstveni skup pod nazivom „ 
Zeleno -plava pčelarska orijentacija“ . Bilo 
je to 16.9.2017. u hotelu Malin u Malinskoj, 
gdje smo takodjer bili suorganizatori skupa. 

2017. godina bila je i izborna godina u 
našoj Udruzi . Na skupštini koja je održana 
29.1.2017. izabrano je novo rukovodstvo. Za 
predsjednika Udruge ponovo je biran (po 
treći put) gospodin Nedjeljko Mrakovčić, 
a tajnik Udruge je gospodin Pal Barši. 

Udruga pčelara „ Kadulja“ Otok Krk 
članica je Udruženja pčelarskih udruga 
Primorsko-goranske županije, gdje aktivno 
sudjeluje u radu. Naš predsjednik Udruge 
bio je dopredsjednik Udruženja, a nakon 
Skupštine koja je održana 2.4.2017., 
a na kojoj je predsjednik Udruženja 
gospodin Branko Vidmar dao ostavku, 
postao v.d. predsjednika Udruženja.

Uz veliku pomoć naših lokalnih samouprava 
otoka Krka, uspjeli smo organizirati posjet 
edukativnim sajmovima u području 
pčelarstva (Gudovac, Pazin, Celje, Apitera 
(Zagreb) i „ Medenjak z Opatije „ (Opatija).

Na kraju se zahvaljujemo svim lokalnim 
samoupravama otoka koji su pomogli 
oko sufinanciranja rada naše Udruge 
pčelara „ Kadulja“ otok Krk.

Nedjeljko Mrakovčić
predsjednik

LOVAČKO DRUŠTVO 
„JASTREB“ PUNAT
Lovna jedinica „Jastreb“ Punat živi 
i djeluje već pola stoljeća.

Naime, osnovana je davne 1967. godine 
sa strane puntarskih entuzijasta 
i zaljubljenika u prirodu.

Jedinica djeluje u sklopu lovačkog društva 
„Orebica“ Krk, koje uz lovnu jedinicu „Jastreb“ 
Punat broji još sedam lovnih jedinica.

„Jastreb“ Punat gospodari državnim lovištem 
Vlll/17 u kojem od divljači obitavaju: srna 
obična, zec, fazan, jarebica kamenjarka, 
lisica, kuna bjelica, šljuka bena i kokošica, 
prepelica, golub, divlja svinja i divlja 
mačka- zaštićena životinjska vrsta. 

Ciljevi ove lovne jedinice su unapređenje 
lovstva i očuvanje lovne etike, zaštita 
i uzgoj divljači te očuvanje biološke 
i ekološke ravnoteže, kao i zaštita 
prirode i ljudskog okoliša.

Rad lovne jedinice odvija se sukladno s 
donesenim godišnjim planom rada.

U lovištu se također vodi briga o pojilištima 
i hranilištima kako bi divljači u svako 

doba godine bili dostupni voda i hrana. 
Dobro nam je znano da ljetni i zimski 
mjeseci znaju biti surovi i nemilosrdni, 
stoga se ništa ne prepušta slučaju.

Tjekom cijele godine aktivno sudjelujemo 
u lovnim akcijama sa susjednim nam 
lovnim jedinicama kako na našem tako i na 
njihovim lovnim terenima, a sve u cilju izlova 
alohtone divljači (divlje svinje i čaglja).

Na sreću prisutnost čaglja za sada 
na našem terenu još nije primjećena. 
Primjećen je na području Baške, Dobrinja 
i Omišlja, a dokazana prisutnost je 
za sada samo na području Baške.

Možemo reći kako nas raduje da iz godine 
u godinu sve više raste interes za lov i 
lovstvo te se ujedno i pohvaliti porastom 
broja članova u našoj lovnoj jedinici. 

Dobra kob!

Dejan Harambašić
tajnik
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UDRUGA MOJ OTOK
Ove smo godine provodili tri programa, od 
kojih je „Moja Hrvatska bez azbesta!“ već je 
dobro poznat diljem Hrvatske, pokrenut je 
2012. godine u Puntu i do sada je održano 105 
prezentacija. Ministarstvo za zaštitu okoliša 
i energetsku učinkovitost, zajedno s Fondom 
za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, 
privremeno je obustavilo sufinanciranje 
zbrinjavanja azbestnog otpada za fizičke 
osobe te donjelo novi Pravilnik o zbrinjavanju 
građevinskog otpada i otpada koji sadrži 
azbest i na taj način direktno uključilo 
JLS-e u njegovo zbrinjavanje, a mi smo još 
intenzivnije nastavili s našim akcijama. Na 
otoku Krku udružili smo sve JLS-e i Ponikve 
i poslali javni poziv svim stanovnicima otoka 
kako bi prijavili svoje objekte na kojima se 
nalazi azbest i tako pomogli Ministarsvu i 
Fondu da dođu do što većeg broja podataka 
kako bi mogli planirati budući rad u 
uklanjanju istog, a uz pomoć EU fondova.

S ovim našim programom stvorili smo 
interes kod jedinica lokalnih samouprava te 
danas sve veći broj sudjeluje u direktnom 
sufinanciranju svojih mještana u uklanjanju 
azbestnih krovova i/ili fasada. Prva u 
Hrvatskoj to je prepoznala i podržala 
Općina Punat, a uslijedio je niz od preko 
40 gradova i veliki broj općina. 

Općina Punat je u zadnje dvije 
godine sufinancirala 16 krovova, a ovu 
godinu izdvojila je sredstva za još šest 
krovova čija realizacija je u toku. 

S ponosom možemo reći da smo 
obišli skoro cijelu Hrvatsku, a u neke 
gradove pozivani smo i drugi put.

Drugi je projekt “El bicikle Cres-Krk- Lošinj” 
odabran od Ministarstva regionalnog razvoja 
i EU fondova, a mi smo prema natječaju 
održali 10 prezentacija/akcija u općinama 
i gradovima na otocima Cresu, Krku i 
Lošinju. Obišli smo sve gradove na ova tri 
otoka i općine na Krku osim Dobrinja, ali 
vjerujemo da će i on doći na red. Podržale 
su nas sve turističke zajednice sa sva tri 
otoka što nas je izuzetno obradovalo jer 
smo sada sigurni da idemo dobrim putem u 
razvoju e-mobilnosti i cikloturizma. Pozvani 
smo na sudjelovanje na prvom Hrvatskom 
biciklističkom forumu na temu „Cikloturizam 
u Hrvatskoj“ i na prvi operativni sastanak 
EU projekta „MedCycleTour“ (EuroVelo 
8 – Mediteranska biciklistička ruta).

Cikloturizam je jedan od vodećih generatora 
razvoja turizma izvan sezone, a ovaj 
projekt doprinosi povezivanju i razvoju 
otoka te podizanju kvalitete ponude na 
turističkom tržištu kao i mogućnosti 
zapošljavanja, smanjuje gužve u prometu i 

na parkinzima, olakšava pristup djelovima 
naselja gdje automobili ne mogu, 
smanjuje buku u prometu i onečišćenje 
ispušnim plinovima. Otoci Cres, Krk i 
Lošinj imaju mnogo zanimljivih područja 
koja su dosta udaljena i disperzirana i 
na ovaj način bi se olakšao obilazak.

Prva biciklijada električnih bicikala na 
relaciji Krk – Cres – Krk održana je 
13.5.2017. godine, i prva je koja se vozila 
na električnim biciklima, ali namjeravamo 
i dalje organizirati slična događanja u 
pred i posezoni u suradnji s TZ-ima.

Potaknuti idejom da se sačuva stara 
baština organizirali smo kreativne 
radionice restauracije na kojima su 
se mogle naučiti razne tehnike.

Kroz ovaj projekt nazvan “Sačuvajmo baštinu” 
htjeli smo potaknuti želju da se sačuvaju 
starine, dati primjer kako se s malo boje i 
truda starome namještaju može vratiti život, 
koji kao takav može itekako osvježiti prostor 
i dati mu nov karakter. Najvažnije od svega 
je to što takav namještaj ima priču, povijest 
i duh! Radi interesa polaznika radionice su 
se proširile i na druge elemente kao što 
su tekstil, staklo, crijep, ali rad na njima 
ima opću primjenu pa se stečena znanja 
mogu iskoristiti na namještaju i šire.
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Do sada smo održali sedam radionica, 
pet u Puntu i dvije u Krku.

Puntari i krčani su pokazali veliki interes za 
ovu vrstu radionica, a mi ćemo nastojati i 
dalje biti kreativni i nuditi jednako korisne 
radionice i angažirati najbolje predavače u 
tom području kao što je naša Katarina Kalčić.

UDRUGA VETERANA 
DOMOVINSKOG 
RATA OTOKA KRKA
Udruga veterana domovinskog rata otoka 
Krka –podružnica Punat i prošle godine 
bila je izuzetno aktivna. Nakon otkrivanja 
spomenika vitezu Vitodragu Maračiću i 
otvaranjem šetnice s njegovim imenom na 
kojem su prisustvovali naši gosti, Udruga 
veterana i dragovoljaca Primorsko- goranske 
županije, Udruga veterana 3. gardijske 
brigade „Kune“, HVIDRA otok Krk i Udruga 
roditelja poginulih branitelja iz Slatine, 
nastavili smo druženje u lovačkom domu. 

Člankom u Krčkom valu prisjetili smo se još 
jednog poginulog branitelja puntarskih korijena, 
Tina Maračića. Tin Maračić je poginuo na 
Dubrovačkoj bojišnici početkom 10-tog mjeseca 
1991. godine kao dragovoljac pripadnik Zbora 
narodne garde. Pokopan je u Aleji branitelja na 
groblju Boninovo u Dubrovniku. Odlikovan je 
Redom Petra Zrinskog i Frana Krste Frankopana 
te Spomenicom Domovinskog rata. 

Na skupštini podružnice usvojili smo 
izvještaje za prošlu godinu i plan 
rada za sljedeću, a nakon skupljenih 
članarina podružnica broji 56 članova.

Pridružili smo se i jubilarnim 20. sportskim 
igrama dragovoljaca i veterana Domovinskog 
rata- podružnica Primorsko-goranske 
županije, koje su se ove godine održale u 
Baški. Organizacija je bila vrhunska i naša 
podružnica u Baški zaslužuje sve pohvale.

Kroz godinu smo još dočekali i ugostili 
Udrugu veterana specijalne policije Pakraca 
i Lipika koji su bili na izletu brodom 
„Košljun“ i Udrugu roditelja poginulih 
branitelja Domovinskog rata Slatina koji 
su posjetili Goli otok brodom „Oliga“. 

Dana 2.7. obilježili smo dan osnivanja 
paljenjem svijeća na spomeniku 111. 
brigade „Zmajevi“ u Omišlju.

U nedjelju, 15. 10. 2017., nakon župne svete 
mise, gosp. Vilim Karlović predstavio je 
svoju autobiografiju: “Preživio sam Vukovar i 
Ovčaru”. Vilim Karlović bio je vrhunski sportaš. 
Postao je seniorski prvak bivše države u full-
contactu. A krajem rujna 1991. odlazi u obranu 
Vukovara. Nakon pada grada zarobljen je i 
preživljava strijeljanje na Ovčari te masakr na 
Veleprometu. Odveden je u zatvor u Srijemskoj 
Mitrovici gdje prolazi najgore torture, mučenja 
i zlostavljanja. Na slobodu je pušten nakon 
šest mjeseci, razmjenom ratnih zarobljenika. 

Trenutno je u pripremi tradicionalni godišnji 
izlet. Ove godine u planu je Sinj s obilaskom 
brane Peruća i posjetom Kninu. Na izlet nas 
već drugu godinu prate naše „veteranke“.

Nikola Mrakovčić
predsjednik 

UDRUGA INVALIDA 
KVARNERSKIH 
OTOKA
Osim uobičajenih, redovnih aktivnosti, 
dostavljamo dvije crtice iz rada udruge u 
razdoblju od studenog prošle godine.

Zahvaljujući novčanoj donaciji Zagrebačke 
banke u veljači ove godine, 27. svibnja 
smo po prvi puta otišli na besplatan 
izlet brodom za sve članove. 

Veliko nam je postignuće što smo kao 
suorganizatori VII Rapskog plivačkog 
maratona za osobe s invaliditetom održanog 
27.08.2017. po prvi puta uz pomoć Hrvatskog 

paraolimpijskog odbora uspjeli dovesti i 
paraolimpijce iz Slovenije i Srbije, čime je 
Maraton dobio međunarodni karakter.

Rezika Janković
tajnica

ATLETSKI KLUB KRK
Početkom 2017. godine u Atletskom klubu 
Krk došlo je do promijene glavnog trenera, 
zahvalili smo se na suradnji gospodinu Davidu 
Stainku koji je dolazio iz Rijeke i dogovorili 
suradnju s mladim otočkim diplomiranim 
kineziologom Leom Brnabićem koji radi 
kao nastavnik tjelesnog odgoja u školama u 
Baški i Dobrinju te zadovoljava nastojanje 
kluba da glavni trener bude netko s otoka tko 
živi našim ritmom i poznaje većinu djece. 

Zadovoljni smo s brojem članova kojih 
je već duže vrijeme približno 100. Broj 
članova oscilira iz mjeseca u mjesec 
jer dio djece odlazi iz kluba, a dio se 
prijavljuje ili ponovno vraća u klub. 

Rad kluba je kao i u svim prethodnim 
razdobljima podijeljen na dva dijela: 
atletska igraonica za djecu predškolske 
dobi, pod vodstvom voditeljice Gabrijele 
(5 atletskih skupina po 12 članova, od 
toga 3 u Krku, 1 u Vrhu i 1 u Malinskoj) te 
atletska škola podijeljena u dvije skupine 
(1.- 3. razred te 4. razred i stariji) pod 
vodstvom trenera Lea (30-40 članova). 

U atletskoj školi prisutna su djeca 
s područja Grada Krka, općina 
Malinske, Punat, Vrbnik i Baška.
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U hladnijim zimskim danima treninge 
smo obavljali u dvorani O.Š. Krk no 
svaki “blaži” dan iskoristili bismo za 
trening na stadionu gdje su nam uvjeti 
daleko bolji nego u zatvorenome.

Na raspolaganju su nam tri termina u dvorani, 
a termini u trajanju 2 sata pokazali su se kao 
minimalno dostatnim, međutim termin od 
1,5 sata je prekratak za kvalitetno obavljanje 
treninga za dvije skupine atletske škole.

Tijekom ljetnih mjeseci, odnosno ljetnih 
školskih praznika, treninzi se nisu održavali. 
Ljetna pauza proizlazi iz činjenice da tijekom 
ljeta nema natjecanja za mlađe uzraste koji 
sačinjavaju naše članstvo, ali i sama djeca nisu 
pretjerano zainteresirana za treniranje u sezoni 
kupanja na moru, što je, kako doznajemo iz 
međusobne komunikacije, problem i drugih 
sportova i klubova koji djeluju uz more.

Glavna natjecanja na kojim 
sudjelujemo su Kvarnerska liga (KL) 
i Dječja kvarnerska liga (DKL).

Riječ je o ligaškim natjecanjima u 
organizaciji Atletskog saveza PGŽ na kojem 
sudjeluju klubovi iz Primorsko-goranske 
i Istarske županije (AK Kvarner - Rijeka, 
AK Liburnija - Rijeka, AK Viškovo, AK 
Grobnik, AK Jadran - Crikvenica, AK Lošinj, 
AK Istra - Pula, AK Albona - Labin, AK 
Medulin, AK Maximus - Poreč te AK Krk).

Dječja kvarnerska liga je natjecanje 
namjenjeno mlađim uzrastima: limači (2006. i 
2007. godište) i cicbani (2008., 2009. i mlađi).

Kvarnerska liga je natjecanje namjenjeno 
mlađim kadetima (2004. i 2005. godište), 
kadetima (2002. i 2003. godište) te 
mlađe juniore (2000. i 2001. godište).

Uspješniji članovi nastupaju na 
državnim prvenstvima i kupovima.

Na sva natjecanja članovi odlaze u 
pratnji barem jednog trenera.

Ove godine, 21. svibnja sudjelovali smo 
kao klub na humanitarnom sportskom 
eventu Zajedno za Tea. Tom prigodom 
prezentirali smo neke od naših vještina. 
Gledatelji su bili u mogućnosti okušati 
se u bacanju vortexa, a oni bolji ogledali 
su se s Franom Bonifačićem, našim 
članom iz Punta, proglašenim sportašem 
godine otoka Krka u svojem uzrastu.

Ove godine otišli smo na 12 natjecanja. Na 
kraju sezone zadovoljni smo postignutim 
rezultatima, naše mlađe kadetkinje 
osvojile su pehar za 3. mjesto, kadetkinje 
su također 3. A oduševili su nas kadeti 
koji su osvojili pehar za 1. mjesto.

Ukupno smo kao klub na kraju 2017. treći, 
odmah iza, za nas objektivno nedostižnim, 
Kvarnerom iz Rijeke i Istrom iz Pule.

Marko Srdoč
tajnik

UDRUGA 
MASLINARA “NAŠKA”
U razdoblju od Andrinje do Andrinje, 
Udruga je svoje aktivnosti usmjerila na 
edukacije, pa je prva od njih u 2017. bila 
na temu „Tehnologija primjene organsko-
mineralnih gnojiva i folijarna gnojidba 
maslina“, održana 2. ožujka u galeriji Toš, 
a predavači su bili ing. Borislav Prinčić i 
dr.sc.David Gluhić, Agro Expert d.o.o. 

16. ožujka odradili smo redovnu 
Skupštinu udruge. 

U suradnji s TZO Punat i Savjetodavnom 
službom i gospođom Karmen Karlić, dipl.
ing.agr., dogovorili smo 4-dnevnu obveznu 
edukaciju za vlasnike OPG-a „za maslinara“ 
koja je održana od 3. do 6. listopada 2017.

U sklopu manifestacije “Dani maslina”, 
20. listopada je organizirana edukacija za 
maslinare na temu „Berba i prerada maslina“, 

uz svesrdnu podršku gđe. Milice Sekulić, 
bacc.ing.agr. i tvrtke Unichem Agro d.o.o.

Posjet manifestaciji “Dani mladog maslinovog 
ulja” u Vodnjanu, ove godine planiramo 
u subotu 18. studenog 2017., a završetak 
godine, kao već nekoliko godina unatrag, 
obilježit će predblagdansko druženje.

Branko Karabaić
dopredsjednik

BOĆARSKI KLUB 
“PUNAT”
Boćanje je tradicionalni sport koji se 
uglavnom veže za mediteransko podneblje 
gdje je nastao, iako se igra diljem svijeta. 
Jedan je od najtrofejnijih hrvatskih sportova, 
a karakterističan je što ga mogu igrati 
igrači svih dobnih skupina obzirom da 
nije potrebna posebna fizička sprema, 
već vještina, preciznost i naravno sreća. 
Posebna draž boćanja leži u zajedničkom 
druženju igrača neovisno o ostvarenom 
rezultatu. Nažalost boćanje prati pogrešna 
percepcija javnosti, a što je djelomično i 
rezultat loše medijske zastupljenosti.

Radi preuređenja Hotela Park posljednih 
godinu dana boćarski klub “Punat” svoj rad 
obavljao je bez boćališta. Sve treninge i 
prvenstvene susrete Primorske lige odigravali 
su se uglavnom u Krku te Brzcu i Kijcu. Ovim 
se putem zahvaljujemo boćarskim klubovima 
Krk, Brzac i Trstena koji su nam to omogućili. 

U rujnu ove godine Općina Punat pokrenula 
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je izgradnju novog boćališta s dvije staze 
čije se otvaranje očekuje upravo za Andrinju 
kada će se organizirati turnir povodom Dana 
općine. Planira se i izgradnja još dvije staze 
čime bi se zadovoljio standard sudjelovanja 
u natjecanjima Boćarskog saveza. 

I ove godine organiziran je 3. memorijalni 
turnir „Zvonko Nekić“. Posebno nam je 
drago da je na njemu sudjelovala i jedna 
ženska ekipa. Zahvaljujemo se obiteljima 
Dalibora Nekića i Vlaste Guštin na 
pomoći u organizaciji turnira. Osim toga 
članovi kluba sudjelovali su i na turnirima 
održanim u Omišlju, Njivicama, Krku, 
Brzcu, Dragi Bašćanskoj, Selcu i Dramlju.

U sezoni 2017/18 boćarski klub „Punat“ 
sudjeluje u Međuopćinskoj ligi Boćarskog 
saveza Primorsko – goranske županije 
u kojem se još natječu boćarski klubovi 
Korensko, Ika, Pobri, Selce, Sv. Jelena, Grižane, 
Kantrida, Škurinje, Brajda 2 i Banderovo. 

Nabavljene su i ljetne garniture dresova, 
trenirke, torbe, tepisi za precizno i 
brzinsko izbijanje, mreža za ravnanje 
terena, semafor te 3 kompleta boća. 

Rad i aktivnosti udruge pomogli su svojim 
donacijama Marina Punat Grupa, Elektro 
Yacht Sevis, Pizzeria Leo, Hoteli Punat, Cafe 
bar Onix, Slastičarna Venezia, Slastičarna 
Garden, Dalibor Nekić, Vlasta Guštin, 
Slavko Žic, Cafe bar Cinema, obrt Markan, 
Mesnica Punat, Cafe bar Jadro, Konoba 
Žestić, Frigomatik, Vatrostop, RO Mare, 

RTO V&R, te TZO Punat i Općina Punat.

Ponovno pozivamo sve ljubitelje boćanja, 
one koji boćanje žele bolje upoznati, te 
pogotovo mlade, da nam se pridruže u radu. 

Danijel Biljan
tajnik 

JAHT KLUB „PUNAT“
Zahvaljujući svojoj tradiciji od 1953. godine, 
JK „Punat“ je internacionalni klub koji broji 
100-tinjak članova iz Hrvatske, Austrije, 

Njemačke, Slovenije, od čega je 30-ak 
djece, a njih 15 se aktivno bavi jedrenjem 
u klasi optimist, verificirani u HJS-u. 

Krajem svibnja, 27-28.5.2017., održana je 
33. međunarodna regata krstaša „Croatia 
Cup“. Kao i svake godine, regata je bila 
planirana na relaciji Punat – Kormat – Galun 
– Punat, ali je zbog nedostatka vjetra, 
kao i prethodne godine, bila skraćena.

Sudjelovali smo i u organizaciji regate Alpe 
Adria Sailing Week 2017. koja je održana u 
akvatoriju Kvarnerića 22. – 26. 5. 2017., uz 
sudjelovanje 17 jedrilica modela First 35.

Kao i svake godine, pa tako i ove, po 
završetku školske godine su održane dvije 
Škole jedrenja koje je pohađalo 30 kandidata 
s područja Punta, otoka Krka, ali i Italije 
i Amerike. Većina njih je nastavila, nakon 
kratke teorije, jedriti i usavršavati se tijekom 
cijele sezone, za što su bili nagrađeni 
priznanjima za uspješno završen početni tečaj 
jedrenja. Tečaj je vodila trenerica Dominik 
Kopanica uz asistenciju Luke Brauta.

Kao i kroz sve ove godine, ovim početnim 
tečajem sigurno su animirani budući skiperi, 
mornari, jedriličari, sportaši i rekreativci 
jedrenja. Petero njih odlučilo je nastaviti 
jedriti i u zimskim mjesecima, pa tako sada 
njih 15 trenira i priprema se za nove pobjede.

Kako bi i oni osjetili čari natjecanja, 
organizirana je mala regata kojoj je 
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prisustvovalo 15-ak polaznika škole. 
Natjecanje je bilo zanimljivo i napeto, a uz 
gromoglasno navijanje i bodrenje u kome su 
prednjačili roditelji i bake, odvijala se borba za 
svaki centimetar. Upravo su roditelji iskazivali 
veselje i ponos na svoju djecu vidjevši ih kako 
su svladali osnove jedrenja, odnosno kako se 
snaći sami u barci na moru. Svi natjecatelji 
dobili su svoje prve medalje iz ruku načelnika 
Općine Punat Marinka Žica. Druženje 
je završeno uz lubenicu, dinju, sokove i 
prigodnu tortu 1. regate škole jedrenja.

Punat i JK Punat bili su domaćini 5. Kupa 
Košljun, koji se održao 12. i 13. kolovoza, 
regate za klasu optimist, a koja se boduje 
za Kup Hrvatskog primorja. Regata je 
održana u akvatoriju Puntarske drage, 
između otočića Košljuna i Marine Punat.

Regata je okupila 7 klubova s 39 natjecatelja, 
a uz domaćine, sudjelovali su JK ˝Val˝ 
Crikvenica, JK Opatija, JK ˝Jugo˝ Mali Lošinj, 
JK Malinska, JK ˝Plav˝ Krk i JK ˝Vihor˝ Baška.

U klasi “optimist” natječu se djeca od 
7 do 15 godina, a nagrađeni su najbolji 
sveukupno, najbolji dječak i djevojčica 
do 12 godina, najbolje djevojčice do 12 
godina te najmlađi dječak ili djevojčica.

Prognoza je bila obećavajuća. Prvi i drugi 
plov praćeni su kišom i jugozapadnjakom, 
dok je treći plov krenuo obasjan suncem 
i laganom burom. Održana su tri plova, a 
natjecatelji su se ponašali fer i korektno. 
Drugog dana, od planirana dva plova, 
nažalost, odrađen je samo jedan. Vjetar 
se toga prijepodneva odlučio poigravati 
te nam nije dozvolio postavljanje drugog 
starta. Glavni sudac regate bio je g. Ted 
Weidlich, a pomoćni sudac g. Igor Ružić. 

Nakon povratka na kopno, te spremanja 
i pranja optimista, održan je kratki 
domjenak uz proglašenje pobjednika. 
JK ˝Val˝ Crikvenica uvjerljivo je 
zaslužio i pokupio većinu nagrada.

Možemo se pohvaliti da smo jedrili 
i na jezeru, pa su tako 23-24.9. naši 
mladi jedriličari bili na zagrebačkom 
moru, Jarunu, gdje su sudjelovali na 
regati 29. Kepertov memorijal. 

Doma smo došli s tri pehara, i to za 
najtrenera (koji je doveo najviše natjecatelja) 
te za najmlađeg natjecatelja i natjecateljicu.

Naši optimisti zauzeli su slijedeće 
pozicije od ukupno 59 natjecatelja:

15. Marko, 18. Jakov, 23. Niko, 24. Mara (za 2 
boda promaknuo joj je pehar za 3. mjesto za 
djevojčice do 12 godina), 31. Leon, 32. Lucija, 
34. Fran, 35. Marina, 42. Petra i 43. Dominik.

Ovo je za sve bio veliki doživljaj, 
uspjeh, a za neke i prva regata.

U suradnji s JK „Plav“ iz Krka te JK „Vihor“ 
Baška, dogovoreni su zajednički treninzi 
tijekom zime upravo u Puntarskoj dragi.

U svom radu u 2017. Jaht Klub „Punat“ 
aktivno sudjeluje u radu Skupštine Hrvatskog 
jedriličarskog saveza, kao i njegovih tijela. 
Sudjelovali smo u organizaciji ekološke akcije 
„Puntarska draga svima nam draga“. Članovi 
našeg kluba i ove su godine dana 9. rujna 
hodočastili na grob Sluge Božjega fra Ivana 
Perana. Najmlađi jedriličari dojedrili su do 
Košljuna. U planu je i nabava nove opreme 
za klasu „laser“ kako bi i naši stariji jedriličari 
mogli nastaviti vježbati i usavršavati se.

Maja Lenić
Petar Kopanica

UDRUGA “SJEVERNI 
JADRAN”
Puntarska vala i Kvarnerić pored emocionalne 
povezanosti pruža idealne uvjete za 

razvoj jedrenja i veslanja, dok nas bogata 
brodograditeljska i pomorska povijest na 
neki način obavezuje da ih valoriziramo i 
sačuvamo. Život osnivača i većine članova 
profesionalno je vezan uz plovidbu, brodove 
i brodogradnju, a svima je zajednička 
ljubav prema moru, barci, jedru, veslu.

Želja nam je da odlazak na more bude 
dostupan i ljudima kojima inače to nije te 
da vlasnici barki mogu izmjenjivati pozitivna 
iskustva i rješavati zajedničke probleme. 
Udruga Sjeverni Jadran i ove godine 
nastavila je s aktivnostima kroz projekte 
koji služe valorizaciji bogate pomorske 
i brodograditeljske baštine te razvoj 
jedrenja.  Uz redovne aktivnosti obnove 
i održavanja drvenih barki nastavljen je 
razvoj projekta „Burtižanje“ i „Punat jedri“.

U sklopu “ Burtižanja “ obilježili smo 90. 
godišnjicu prve regate održane u Puntarskoj 
Dragi. Na www.sjeverni-jadran i Facebok 
-Udruga Sjeverni Jadran možete pogledati 
fotografije i video uradak. Takodjer smo 
sudjelovali u noćnom revijalnom jedrenju 
u gradu Krku te na regati Krčka jedra 
gdje smo osvojili prvo mjesto u klasi 
Pasara. Ove godine smo u sklopu projekta 
sudjelovali na regati tradicionalnih brodica u 
Nerezinama te se nadamo da ćemo sljedećih 
godina biti u mogućnosti sudjelovati na 
više regata tradicionalnih brodica.

Uspješno je nastavljen i realiziran 
projekt „Punat jedri“. Projekt se odvijao 
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u suradnji s NAS jedriličarskim centrom i 
volonterima udruge. Želja nam je približiti 
jedrenje mladima i starima koji  nisu 
imali prilike okusiti ranije taj jedinstven 
doživljaj  sporta i rekreacije na moru. 

Želimo se zahvaliti Općini Punat, TZ 
Punat i Županijskoj Lučkoj upravi 
Krk, koji nas prate u realizacijama 
projekata, te volonterima udruge.

Kao i uvijek želja nam je da stari članovi 
ostanu aktivni i da nam  se pridruže novi.

KARATE KLUB 
¨KRK CROATIÄ
Klub djeluje na području otoka Krka 
(Punat, Krk, Malinska) već deset godina. 
Naš ogranak u Puntu broji dvadesetak 
članova – djece školske dobi. Vode ih 
treneri Samuel Roksandić i Viktor Čubrić. 

Djeca su iznimno motivirana što se 
i vidi na natjecanjima. Članovi kluba 
(natjecateljski dio) skoro svakog vikenda 
odlaze na natjecanja diljem Hrvatske, 
Slovenije i Bosne i Hercegovine. 

Uspjesi koje svakako trebam naglasiti 
tijekom ove godine su: Prvenstvo Hrvatske 
za kadetkinje i juniorke na kojem je naša 

Gloria Olić osvojila prvo mjesto (juniorka), 
dok je Stella Polonijo osvojila drugo mjesto 
(kadetkinja). To natjecanje bila im je odskočna 
daska jer su tim rezultatima postale dio 
Hrvatske karate reprezentacije i osigurale 
mogućnost odlaska na veća i ozbiljnija 
natjecanja. Sudjelovale su i na Balkanskom 
prvenstvu u Sarajevu na kojem je Gloria Olić 
osvojila brončanu medalju u borbama ekipno. 
Zlato Glorije Olić na državnom prvenstvu 
odvelo ju je i na Europsko prvenstvo koje se 
održalo u Sofiji (Bugarska). Odlični rezultati 
naše dvije članice prepoznati su i nagrađeni 
i na razini otoka Krka – nagradom Sportaš 
otoka Krka. Gloria je osvojila nagradu za 
sportašicu otoka Krka (14-18 godina), a Stella 
je u istoj kategoriji osvojila drugo mjesto. 

Prvenstvom Hrvatske održanom u Ivankovu u 
travnju ove godine Punat je dobio još prvaka: 
Vigo Nadal Buweden osvojio je prvo mjesto 
(učenik), dok je Patricia Olić osvojila drugo 
mjesto (učenica). Dokaz je to da se radom 
i trudom može napraviti puno i stati rame 
uz rame s najboljim klubovima u državi. 

Članovi našeg kluba uspješni su i na mnogim 
međunarodnim turnirima i prvenstvima 
i bilo bi teško nabrojati sve uspjehe i 
sve dobre rezultate naše djece. Prvaci 
ovogodišnje Županijske lige su: Bruno 
Brnjaković, Nola Magašić i Stella Polonijo, 
a viceprvak je Vigo Nadal Buweden. 

Od mnoštva turnira svakako bi trebalo 
istaknuti i Krk kup koji se već nekoliko 
godina održava u Malinskoj i na kojem smo 
se pokazali i kao odlični domaćini. Naša 
djeca rado sudjeluju i u humanitarnim 
aktivnostima pa smo tako bili dio priče o 
malom Teu Jelenoviću i akciji koja je okupila 
mnoštvo sportskih klubova s područja otoka.

U emisiji o Puntu ¨Ljetni đir¨ naši 
su članovi vrlo rado demonstrirali 
svoje vještine i način života. 

Mlade karatistice i karatisti iz Punta aktivni 
su i kvalitetni sportaši na ponos svojim 
roditeljima, obiteljima, a i sumještanima 
koji rado prate njihove uspjehe. 

Maja Polonijo 

PD OBZOVA 
Osnovna djelatnost članova PD Obzova 
je planinarenje u sklopu planiranih izleta 
društva. Druga je po važnosti uređenje i 
održavanje planinarskih putova i šetnica 
na otoku Krku i učešće na Eko akcijama.

Od planiranih izleta, od 01.01.2017 održali 
smo 19 i na njima je učestvovalo od 5 do 
45 članova. Učestvovali smo i na 3 akcije 
čišćenja plaža u Omišlju, na akciji Plava 
čistka u Vrbniku (zajednička akcija raznih 
klubova), te u Dobrinju. Odradili smo više 
markacističkih akcija na područjima općina 
Punat, Baška, Vrbnik, Dobrinj i Krk.

Poseban naglasak bih stavio na 2 događaja 
a to su: Prvomajski -već tradicionalni 
pohod planinara na Veli vrh ili Obzovu u 
organizaciji TZ Punat i PD Obzova. I ove 
godine su na pohodu sudjelovali učenici 
Osnovne škole Punat, te gosti- turisti i 
članovi PD Obzova, ukupno 45 sudionika.

Drugi važan događaj za naše društvo, a i za 
TZO Punat u kojoj se održava, je organizirani 
pohod na kojem sudjeluju planinari iz raznih 
planinarskih društava cijele Hrvatske pa i iz 
Slovenije, a priključe se i gosti turisti. Pravilo je 
da se svake godine pohod organizira u drugoj 
općini na otoku Krku. Ove godine, osmi po 
redu, pohod je održan u Baški uz svesrdnu 
pomoć TZO Baška. Na pohodu je učestvovalo 
preko četiri stotine planinara. Trasa pohoda 
je bila od Baške do uvale Vela Luka i natrag.
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Održali smo 6 sastanaka Upravnog 
odbora na kojima se raspravljalo 
o bitnim stvarima za društvo.

Na kraju treba spomenuti da smo organizirali 
Planinarsku školu za naše članove i članove 
drugih društava koja će trajati oko dva i po 
mjeseca. U njoj će se polaznici upoznati sa 
svim onim što je planinarima bitno za siguran 
odlazak u planine i siguran povratak kući.

Ibro Veletanlić

WAKEBOARD 
KLUB KRK
Nakon zimskih priprema naših članova, 
sezonu 2017. smo otvorili u  mjesecu svibnju 
započevši s treninzima za nadolazeća 
natjecanja. Wakeboard klub Krk nastoji 
se fokusirati na najmlađe članove, kako 
bi doprinijeli budućnosti ovog sporta u 
Hrvatskoj. WBK Krk je pogotovo tijekom 
svibnja spreman najviše raditi sa školskom 
djecom s otoka Krka, kojoj je uz plaćanje 
redovne članarine u WBK Krk omogućeno 
neograničeno korištenje opreme, 
boardova, kaciga, skija i sl., te instruktori za 
početnike ili bilo koji od voditelja programa 
treninga za naprednije nove članove.

Paralelno s tim, članovi izvršnog odbora 
WBK Krk pripremaju organizaciju kampa 
za osobe s invaliditetom i međunarodnog 
natjecanja Krk Handi Wake koje stavlja 
naglasak, kako i naziv natjecanja kazuje, na 
„seated“ kategoriju, za osobe s invaliditetom. 
Treba napomenuti da je seated wakeboard 
kategorija od 2012. godine uvedena kao 

službena kategorija u disciplini wakeboard 
na Europskim i Svjetskim prvenstvima, te 
smo ponosni da i mi svake godine možemo 
bitno pridonijeti popularizaciji sporta među 
osobama s invaliditetom, s obzirom da 
organiziramo jedino takvo međunarodno 
natjecanja na cablewakeboard liftu u Europi, 
osim Europskog i Svjetskog prvenstva. 

Ove godine, isto je natjecanje održano 
09. i 10. lipnja,  a na natjecanju i kampu su 
sudjelovali natjecatelji iz Hrvatske, Slovenije, 
Njemačke, Italije i Slovačke. Osim „seated“ 
kategorije, na natjecanju su sudjelovali 
članovi svih uzrasta, pa su tako bile otvorene 
redom kategorije: U15 (Boys), Open Men, 
Open Ladies, Open Men Wakeskate. Članovi 
WBK Krk su volontirali tijekom kampa 
Handi Wake i pomagali u svim aktivnostima 

koje smo organizirali za vrijeme njegovog 
trajanja. Drago nam je da smo i ove godine 
privukli neke od najboljih natjecatelja u 
disciplini cablewakeboard, koji su odlično 
nastupali tijekom cijelog natjecanja, jer je 
takva vrsta natjecanja velik poticaj i našim 
članovima da rano u sezoni puno treniraju i 
koncentriraju se na nadolazeća međunarodna 
natjecanja. Ove godine, istaknuti član 
WBK Krk Marko Gačić, nastupio je i na 
međunarodnim natjecanjima u Milanu, 
Grazu i Astenu, a na kojima je ostvario 
uspješne rezultate, osvojivši prva, druga i 
treća mjesta u U19 (Junior Men) kategoriji.

 Nakon završetka kampova i natjecanja, 
našim mlađim članovima završava i školska 
godina, pa u skladu s tim počinjemo 
održavati češće treninge, s obzirom na to 
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da zbog početka turističke sezone naši 
članovi više nisu u mogućnosti trenirati 
na poligonu sami po cijele dane. Zbog 
toga organiziramo treninge u 8 ujutro 
više puta tjedno, ovisno o dogovoru, kako 
bi natjecatelji i ostali članovi mogli sami 
trenirati bez ikakvih smetnji i gužve.

 Članovi treniraju za nastup na Prvenstvu 
Hrvatske, rade na trikovima koji su im 
potrebni za ostvarenje norme za nastup 
na Prvenstvu Europe. Izvršni odbor kluba 
organizira Wakeboard Prvenstvo Hrvatske 
i Slovenije, koje se ove godine održalo 
početkom rujna na Ski liftu Krk. Na 
Prvenstvu Hrvatske u Zagrebu sudjelovala 
je većina članova WBK Krk, a osvajači 
medalja su dobili i vrijedne nagrade. Za 
iduću godinu se nadamo da ćemo ponovno 
organizirati Prvenstvo Hrvatske uz još 
veći broj natjecatelja, kako bi promicali 
vrijednosti sporta Wakeboard i Wakeskate.

Rezultati natjecanja Prvenstva 
Hrvatske i Slovenije 2017.: 

Junior Men Final Wakeboard
•  Nik Poglajen (SLO)
•  Ivan Sindičić (CRO)
•  Vinko Gracija Deković (CRO) 

Open Ladies Final Wakeboard
•  Aleksandra Deković (CRO)
•  Maša Jevšek (SLO)
•  Ivona Žic (CRO) 

Open Men Final Wakeboard
•  Rudolf Deković (CRO)
•  Robert Pokovec (SLO)
•  Planinko Deković (CRO)

Open Men Final Wakeskate
•  Maks Jeriha (SLO)
•  Marko Gačić (CRO)
•  Vinko Gracija Deković (CRO)

Natjecateljska sezona završava Prvenstvom 
Hrvatske i Slovenije, a članovi kluba i 
dalje treniraju koliko im to dopuštaju 
vremenske prilike, dok Izvršni odbor 
WBK Krk planira odlaske na natjecanja 
tijekom sezone 2018. i pokrenuti program 
poticanja osnovnoškolaca i srednjoškolaca 
da iskoriste priliku koju im nudi WBK Krk 
u pogledu besplatne škole wakeboarda i 
wakeskatea, treninga i drugih aktivnosti.„

Skender Ahmetović
administrativni tajnik

UDRUGA FENIX
‘Oni su mali, ali su veliki, odnosno, hoću 
reći, nisu više mali, ali su dosta veliki da 
ne budu mali’. Ovom sada već kultnom 
frazom jedne popularne tv serije s početka 
80- ih, u najkraćim crtama mogli bismo 
sumirati naš put kroz posljednjih godinu 
i nekoliko mjeseci od osnutka Udruge. 

Trenutačno brojimo 129 članova, uz 
neprestanu tendenciju povećanja toga 
broja, a upravo nas je prikupljanje 
aktivnih članova najviše zaokupilo u 
proteklome razdoblju. Rad s članovima 
i edukacija ostaje nam i za budućnost 
jedna od najvažnijih smjernica kojoj smo 
posvećeni i koja nas posebno veseli. 

Plan aktivnosti za 2017. godinu u potpunosti 
je izvršen, a ciljevi djelomično postignuti. 
No, vrlo brojne aktivnosti na terenu, dobar 
odaziv sudionika, povratne informacije, 
zahvale, upiti i komentari te zahtjevi za 
individualne konzultacije od strane mlađe 
populacije, govore o tome kako je “Fenix” 
počeo djelovati kao bitna info točka za civilni 
sektor. Svi koji žele mogu svojim prijedlozima, 
idejama ili primjedbama pomoći poboljšanju 
rada udruge. „Kutije za ideje“ su postavljene 
u OŠ u Puntu, SŠ“Hrvatski kralj Zvonimir”, 
ispred “Kvarnera” i na ulazu u Narodni dom. 

Ovogodišnji je program obuhvaćao niz 
događaja sportskog, zabavnog, edukativnog 
i kulturnog karaktera. U okviru sportskih 
događanja organiziran je turnir u stolnom 

tenisu, a u cilju obogaćivanja sportsko 
– rekreativnog i društvenog sadržaja za 
mještane, takvu vrstu turnira planiramo 
organizirati i ubuduće. Osim stolnog 
tenisa, organiziran je i turnir u odbojci 
na pijesku, više turnira u pikadu, stolnom 
nogometu te malonogometni turnir. 

Udruga se osim sportskim događanjima 
bavila i humantiranim radom pa je tako 
u našoj organizaciji održan i humanitarni 
koncert „ Zajedno za Roka“. Sudjelovanjem 
su nam pomogli KUD “Punat”, klapa 
“Rašketa”, srednjoškolski zbor “Hrvatski 
Kralj Zvonimir”, Nadzorni odbor te dj-
evi: DJ Sassha, DJ Elvir i Lab Mouse. 

U organizaciji udruge održani su koncerti 
Psihomodo Popa uz Drunken Monkeyse i 
Nena Belana, Halloween party u Narodnom 
domu te koncert Crvene jabuke uz Blue 
Crew na otvorenom. Malo alternativnijeg 
sadržaja bilo je u ponudi uz koncert „One 
Dreada“. Budući da je doček Nove godine 
ono o čemu većina mladih razmišlja u to 
vrijeme, udruga je u Narodnom domu 
organizirala doček 2017. čime smo pokušali 
zadržati mlade u Puntu, a s obzirom na jako 
dobar odaziv, kako Puntara, tako i mladih 
iz ostalih otočkih mjesta, mislimo da smo u 
tome i uspjeli. Bilo je tu i turnira u raznim 
videoigrama: FIFA 2017 i Call of dutya, a 
više puta (jednom mjesečno) organizirali 
smo Pub kvizove na kojima su sudionici, a 
i „gledatelji“ mogli naučiti nešto novo. 

Kako bismo privukli članove naše zajednice, 
organizirali smo Društvene igre, u 
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popodnevnom terminu za najmlađe uzraste, 
a u večernjem za starije. Za sve ljubitelje 
adrenalinskih sportova, udruga je pomogla 
u uređenju i organizaciji „Runtele Downhill 
bicklijade“, a u sklopu istog događanja 
organiziran je i koncert bendova.

Za one koji vole putovanja i zanimaju 
ih iskustva o istome, svakako je bilo 
atraktivno predavanje Borisa Veličana. 
Udruga je pokrenula novi projekt, 
BeatPoint festival, koji je po prvi put 
organiziran 21.07. na plaži “Medane”. 

Organizirali smo Open stage i tako dali priliku 
neafirmiranim i nepoznatim umjetnicima 
da predstave svoj talent. Održana je i 
monodrama uz koncert Filipa Šovagovića 
„Pet rastava i šest školskih satava. 

Za sve zaljubljenike u film organizirali 
smo Ljetno kino na plaži „Medane“ 
i Tjedan horor filmova u Narodnom 
domu u susret Halloween-u. 

S tim u skladu, udruga će se u slijedećim 
aktivnostima također posvetiti podizanju 
svijesti o važnosti društveno odgovornog 
poslovanja, a vezano sa time vraćanjem 
zajednici. Radi se o dugotrajnom procesu 
gdje će biti potrebno intenzivno raditi 

na povećanju sredstava za dodjelu 
organizacijama civilnoga društva. Europski 
projekti vrlo su važan segment rada, stoga 
je potrebno planski pristupiti natječajima. 

Zahvaljujemo mještanima Punta i Stare 
Baške, Općini i TZO Punat kao i brojnim 
donatorima na dosad ukazanoj podršci i 
nadamo se da ona neće izostati ni ubuduće. 

Vlado Talić i Ivana Orlić

MAŽORETKINJE 
OTOKA KRKA
Posljednjih godinu i pol dana stanovnici otoka 
Krka i njihovi gosti imali su priliku u više 
navrata uživati u mažoret plesu. Punat je tako 
tri puta ugostio mažoret timove iz zemlje i 
inozemstva, a osim Međunarodne smotre 
mažoret timova svakako moramo spomenuti 
i prošlogodišnje Državno prvenstvo 
mažoretkinja na kojem su se okupili najbolji 
hrvatski mažoret timovi. To je ujedno bilo i 
prvo Državno prvenstvo mažoretkinja koje 
se održalo na jednom od hrvatskih otoka.

Od sada će na svim takvim događanjima otok 
Krk imati svoje predstavnice jer konačno i 

otok Krk ima svoje mažoretkinje, Mažoretkinje 
otoka Krka, a što je rezultat odlične poslovne 
suradnje između Punta i Mažoret saveza 
Hrvatske. Stoga ne treba čuditi da Mažoretkinje 
otoka Krka svoje sjedište imaju baš u Puntu i 
da najviše članica također dolazi baš iz Punta. 
Od pet grupa, koje su oformljene na osnovi 
dobnih kategorija, čak tri grupe dolaze iz 
Punta (dječji sastav, kadetkinje i veteranke) 
dok su preostale dvije grupe iz Krka.

Djevojke su prije mjesec dana krenule s 
radom u puntarskom Narodnom domu, 
a prije par dana i u dvorani Srednje škole 
u Krku, a osim Puntarki preostale članice 
dolaze iz svih dijelova otoka Krka.

Svakako moramo naglasiti da su Mažoretkinje 
otoka Krka jedan od 4 mažoret tima u 
Republici Hrvatskoj koji ima svih 5 dobnih 
kategorija i to: dječji sastav, kadetkinje, 
juniorke, seniorke i veteranke.

Planova za budućnost ima puno, a nastupa 
i putovanja sigurno neće nedostajati s 
obzirom da su već sada počeli stizati pozivi za 
nastupe i putovanja, a jedan od zanimljivijih 
poziva je i poziv za Rim u 2018. godini. 

Sve zainteresirane djevojke i djevojčice 
još uvijek se mogu priključiti i postati 
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dio Mažoretkinja otoka Krka. Jedini 
preduvjet je da vole plesati i putovati. 

Sve informacije mogu se dobiti na e-mail: 
mazoretkinje.otoka.krka@gmail.com .

Iza cijelog projekta „Mažoretkinje otoka 
Krka“ stoji Mažoret savez Hrvatske.

Elizabeta Mikelj
predsjednica

UDRUGA 
ANTIFAŠISTIČKIH 
BORACA I 
ANTIFAŠISTA  
OTOKA KRKA
Poštovani čitatelji Godišnjaka Općine Punat „od 
Andrinje do Andrinje“, čini nam zadovoljstvo 
što nam je pružena prilika da vas u kratkim 
crtama upoznamo s našim aktivnostima kao i 
kratkim predstavljanjem Udruge i podružnice.

Udruga antifašističkih boraca i antifašista 
otoka Krka (UABiA) pravni je slijednik Saveza 

udruženja boraca Narodno-oslobodilačkog 
rata (SUBNOR-a) osnovanog 1946. godine. 

Udruga djeluje na području otoka Krka, 
organizirana i ustrojena na teritorijalnom 
principu po podružnicama: Baška, Dobrinj, 
Kornić, Krk, Malinska, Omišalj-Njivice, 
Punat-Stara Baška i Poljica-Šotovento.

Udruga svoje aktivnosti provodi i kroz 
Forume, za sada to čini kroz Forum 
mladih, Forum žena i nedavno oformljeni 
Forum branitelja Domovinskog rata.

Na dan 20.10.2017.god., broj članova je 
602, a podružnica Punat – Stara Baška 
ima 40 članova. Djelovanje podružnice 
odvija se u okviru plana djelovanja 
Udruge, a sukladno Statutu UABiA.

Kako smo naveli da je Udruga slijednik 
SUBNOR-a, to je jedan od naših 
osnovnih zadataka ne dozvoliti da se 
zaborave, omalovaže i umanjuju žrtve 
Narodnooslobodilačkog antifašističkog 
rata naših naroda, a posebno naše Bodulije. 
Mi u podružnici na tom planu nastojimo 
svojim aktivnostima održati kontinuitet 
odavanja počasti svim poginulim borcima 
i stradalima u nacističkim logorima 
polaganjem vijenaca na spomenike. 

Prema mogućnostima sudjelujemo u 
pohodima i tematskim izletima koje UABiA 
organizira svake godine za svoje članove.

Jedna od istaknutih aktivnosti podružnice 
(ona već postaje tradicionalna) je 
organiziranje memorijala „Putevima 
partizanskih transporta - Konobe- 
Dobrinjština- kopno”, stazama kojima 
su tijekom NOB-e transportirani 
ratni materijali, hrana i ljudi od 
dalmatinskih otoka (Vis) na kopno.

U nastojanjima da mlade upoznamo 
s određenim događajima vezanim uz 
našu NOB-u, član podružnice i član 
predsjedništva Udruge Romano Kovač 
održao je niz predavanja u povodu 
godišnjice Pariških sporazuma te predavanje 
na temu „Fašizam danas, mit ili...“.

U prostoru Memorijalnog muzeja 
organizirali smo izložbu obilježavanja 
sjećanja na holokaust, izložbu „ Da se ne 
pozabi“ uz Dan obilježavanja Pazinskih 
odluka o pripojenju Istre i otoka matici 
zemlji- Hrvatskoj. Za Noć muzeja 
prezentiramo postavu Muzeja o NOB-i.

Posebno ističemo da je podružnica 
pokrenula inicijativu da se postojeća 
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zgrada Muzeja NOB-a, nadogradnjom kata 
te suvremenom opremom i uređenjem, 
pretvori u Otočni memorijalni muzej koji 
bi obuhvatio građu Prvog svjetskog rata, 
Narodnooslobodilački antifašistički rat te 
Domovinski rat. Inicijativa je prihvaćena 
kako na lokalnom nivou (grada i općina) tako 
i na nivou Županije, Saveza antifašističkih 
boraca PGŽ, te otočne udruge veterana 
Domovinskog rata. U svojim aktivnostima 
imamo punu podršku lokalne samouprave i 
nadamo se ovaj projekt zajednički ostvariti. 

Franjo Mijatović
predsjednik

ŠAHOVSKI KLUB 
“DRAGA”
Od 7. do 11. kolovoza 2017. godine, pod 
pokroviteljstvom Općine Punat i TZO Punat, 
a u organizaciji Šahovskog kluba „Draga“, 
Šahovskog saveza Primorsko-goranske 
županije i TZO Punat, u Puntu je održana 
13. po redu ljetna škola šaha za mlade 
“Anastasijino šahovsko ljeto”. Cijeli program, 
kao i svih prijašnjih godina, sastojao se je 
od ljetne škole šaha za početnike, kampa 
Šahovskog saveza PGŽ, 2 turnira u ubrzanom 
šahu „Anastasijin Kup“ za početnike i 
„Anastasijin kup“ za napredne te simultanke 
koju je na puntarskoj rivi odigrao velemajstor 
Ognjen Cvitan. Tridesetak dječaka i djevojčica 
iz Punta te njihovih gostiju iz raznih krajeva 
Hrvatske i Slovenije družilo se tjedan dana 
da bi na kraju na turnirima pokazali što su 

naučili. Sedam iskusnijih igrača nastupilo je 
na glavnom turniru, a nakon izjednačenih 
borbi prvo mjesto sa 4 boda osvojila je 
Katarina Bogdanić iz Vrha, inače kadetska 
prvakinja države do 15 godina. Isti broj 
bodova, ali sa slabijim dodatnim kriterijima, 
imali su i drugoplasirani Sandro Šafar te 
treći Daniel Duda iz Krasa, kadetski prvak 
države do 15 godina. Na turniru polaznika 
škole šaha također je bilo dramatično. 
Četiri igrača osvojila su po 4 boda te su 
dodatni kriteriji odlučivali o pobjedniku, a 
najsretniji je bio Ivan Bogović iz Malinske 
koji je u posljednjem kolu pobijedio do tada 
vodećeg i na kraju drugoplasiranog Davida 
Manolu iz Zagreba. Po četiri boda osvojili 
su i Dominik Lukičić te Omer Hasanbegović 
iz Zagreba, a s pola boda manje na peto 
mjesto uvrstila se je najbolja djevojčica na 
turniru Dora Šarić iz Sesveta. Najmlađa 
učesnica bila je tek četverogodišnja Vita 
Maček iz Kamnika. Nagrade je učesnicima 
podijelio voditelj ove manifestacije i 
predsjednik šahovskog saveza PGŽ Ivan 
Mandekić. U večernjim satima održana je i 
simultanka na 17 ploča u kojoj su polaznici 
škole, ali i Puntari te njihovi gosti imali 
prigodu odmjeriti snage s bivšim juniorskim 
prvakom svijeta, velemajstorom Ognjenom 
Cvitanom. Nakon velike borbe Cvitan je 
zabilježio 13 pobjeda, a 4 partije je remizirao. 

Tako je i ove godine nastavljena jedna lijepa, 
ali i tužna ljudska priča. Naime, u kolovozu 
2008. godine tijekom održavanja 4. ljetne 
škole šaha, u Puntu je boravila i pripremala 
se za juniorsko prvenstvo svijeta članica 
šahovskog kluba „Draga“, organizatora ove 

škole, velemajstorica Valentina Golubenko. 
Pripreme je vodio bivši juniorski prvak 
svijeta velemajstor Ognjen Cvitan i te iste 
godine Valentina je na juniorskom prvenstvu 
svijeta u Vijetnamu dosegla najvišu svjetsku 
šahovsku stepenicu i okrunila se titulom 
svijetske prvakinje, što nikada nije pošlo za 
rukom niti jednoj hrvatskoj šahistici. Tako je 
Puntu ostala slava njezinog boravka nakon 
kojega se vinula u zvjezdano šahovsko 
nebo. Njezina majka i trenerica Anastasija 
Golubenko i otac Valerij isto tako šahist i 
trener, zasigurno su najzaslužniji za njezin 
uspjeh, no život se okrutno poigrao sa 
obitelji Golubenko i prerano u 46. godini 
života oduzeo im njihovu majku i suprugu 
Anastasiju. Obitelj Golubenko bila je 
oduševljena boravkom u Puntu, a cjeneći 
veliki šahovski doprinos Anastasije, suprug 
Valerij izrazio je želju da ova manifestacija 
nosi njezino ime zato što su njeni sudionici 
oni najmlađi s kojima je njegova supruga 
čitav život tako uspješno radila. Tako je i 
zaživjela ideja da se manifestacije u Puntu 
nazovu “Anastasijino šahovsko ljeto”. Iduće 
2018. godine očekujemo da nas za vrijeme 
14. ljetne škole šaha u Puntu posjeti obitelj 
Golubenko, a otac je obećao da će turnir 
obogatiti nagradama u vidu šahovskih 
kompjutera pa će polaznici škole imati 
prigodu osvojiti vrijedne nagrade i družiti 
se sa svjetskom juniorskom prvakinjom 
i prvom igračicom Hrvatske olimpijske 
reprezentacije Valentinom Golubenko.

I ove godine školu su vodili licencirani treneri 
svjetske šahovske federacije FIDE Ivan 
Mandekić, Ognjen Cvitan i Bojan Birk, koji su 
svu potrebnu pomoć imali od Općine Punat 
s načelnikom Marinkom Žicom te Turističke 
zajednice Općine Punat s direktorom 
Brankom Karabaićom. Ove godine uspješno 
smo ostvarili suradnju sa slovenskim 
odmaralištem Crvenog Križa pa su u radu 
škole i svim popratnim manifestacijama 
sudjelovala i djeca iz Slovenije. Nadamo se 
da je to početak daljnje uspješne suradnje.

Ivan Mandekić
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